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De voorzitter opent de vergadering om 19u30. 

Goedkeuring ontwerp notulen 

Goedkeuring ontwerp notulen 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

De gemeenteraad neemt kennis van de ontwerpnotulen, opgesteld door de algemeen directeur, 
van de vorige vergadering van 15 december 2020. 

De gemeenteraadsleden nemen er nota van dat tot het einde van de huidige vergadering 
opmerkingen kunnen gemaakt worden betreffende de redactie van de notulen. 

Raadslid Patrice Lemaitre maakt volgende opmerkingen, die verwerkt worden in de notulen van 
de raad van 15 december 2020: 

Er staan enkele onnauwkeurigheden in het verslag. Hierbij de vraag om dit te veranderen als 
volgt: 
 
discussie gebouw Stormvogels 
 
bestaande tekst: 
Stemming over actie nummer AC000064 Stormvogels: Patrice Lemaitre, Fien Gilias en Tom 
Teck stemmen tegen het budget voorzien voor het Zoet Water, de rest van de raadsleden stemt 
voor. 
 
nieuwe tekst 
Stemming over actie nummer AC000064 Stormvogels: Patrice Lemaitre, Fien Gilias en Tom 
Teck onthouden zich voor het budget voorzien voor de Stormvogels,  de rest van de raadsleden 
stemt voor. 

Stemming MJP 

 
bestaande tekst: 
Motivatie stemming over het geheel: 
N-VA onthoudt zich omwille van de belasting op de bijkomende wooneenheden en kavels, de 
herschatting van de lage KI's en omdat er te weinig budget is uitgetrokken voor wegeniswerken. 
Open-VLD stemt voor met uitzondering van het budget voor het Zoet Water en de Stormvogels, 
waarvoor ze zich onthouden. Raadslid Tom Teck stemt ook op die manier. 
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nieuwe tekst 
 
Motivatie stemming over het geheel: 
N-VA onthoudt zich omwille van de belasting op de bijkomende wooneenheden en kavels, de 
herschatting van de lage KI's en omdat er te weinig budget is uitgetrokken voor wegeniswerken. 
Open-VLD (Fien Gilias en Patrice Lemaitre) en raadslid Tom Teck stemmen voor met 
uitzondering van het budget voor het Zoet Water waar ze tegen stemmen (te weinig budget) en 
het budget voor de Stormvogels waarvoor  ze zich onthouden (geen detail over hoe het totaal 
budget berekend werd). 

 

Openbaar 

Normaal 

Goedkeuring ontwerp notulen 

Wijze van vergaderen gemeenteraad en OCMW-raad januari 2021 

Juridische gronden 

Artikel 134 § 1 en artikel 135, § 2 van de Nieuwe Gemeentewet. 

Decreet Lokaal Bestuur. 

Ministerieel besluit van 13 maart 2020 houdende de afkondiging van de federale fase 
betreffende de coördinatie en het beheer van de crisis covid-19. 

Ministerieel besluit van 18 oktober 2020 houdende wijziging van het ministerieel besluit van 30 
juni 2020 houdende dringende maatregelen om de verspreiding van het coronavirus covid-19 te 
beperken. 

Besluit burgemeester van 27 oktober 2020. 

Gemeenteraadsbeslissing van 10 november 2020: Besluit burgemeester - politieverordening 
organisatie zittingen van de bestuursorganen van gemeente en OCMW. 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Artikel 1: Ingevolge de gemeenteraadsbeslissing van 10 november 2020 Besluit burgemeester - 
politieverordening organisatie zittingen van de bestuursorganen van gemeente en OCMW 
worden de gemeenteraad en OCMW-raad januari 2021 georganiseerd via Teams. De 
raadsleden nemen digitaal deel aan de vergadering en de openbaarheid van de vergadering 
wordt gegarandeerd doordat pers en publiek deze vergaderingen kunnen volgen via 
Livestream. 

 

Secretariaat 

58 - Politieraad meergemeentezone Voer en Dijle - Ontslag van een lid van de politieraad en 
aanstelling van een nieuw lid 

Juridische gronden 

Het koninklijk besluit van 20 december 2000 betreffende de verkiezing in elke gemeenteraad 
van de leden van de politieraad. 

De beslissingen van de gemeenteraad van 7 januari 2019 tot installatie van de 
gemeenteraadsleden en vaststelling van hun rangorde en verkiezing van de 
vertegenwoordigers in de politieraad. 

De wet van 7 december 1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst, 
gestructureerd op twee niveaus; artikel 19: 

Wanneer een effectief lid voor het verstrijken van zijn mandaat ophoudt deel uit te maken van 
de politieraad en hij geen opvolger of opvolgers heeft, kunnen alle nog in functie zijnde 
gemeenteraadsleden die de voordracht van het te vervangen lid hadden 
ondertekend, gezamenlijk een kandidaat effectief lid en één of meer kandidaat-opvolgers 
voordragen. In dit geval worden deze kandidaten verkozen verklaard, de kandidaat-opvolgers in 
orde van hun voordracht. 
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Feiten en context 

Het schriftelijk ontslag van 6 januari 2021 van Kris Debruyne als lid van de politieraad.  
Kris Debruyne werd bij gemeenteraadsbeslissing van 7 januari 2019 verkozen als effectief lid 
van de politieraad van de meergemeentezone Voer en Dijle en dient in deze raad vervangen te 
worden. 

De schriftelijke melding van 7 januari 2021 van Paul Vleminckx waarbij hij afziet van het 
mandaat als effectief lid in de politieraad. 

De voordrachtsakte van 12 januari 2021 van David Huygens als kandidaat-effectief lid en Paul 
Vleminckx als kandidaat-opvolger, voorgedragen door Kris Debruyne en Paul Vleminckx. 

Uit onderzoek blijkt dat David Huygens voldoet aan de voorwaarden van verkiesbaarheid. 
David Huygens verklaart tevens zich niet te bevinden in één van de gevallen van 
onverenigbaarheid, bepaald in artikel 15 van de wet van 7 december 1998 tot organisatie van 
een geïntegreerde politiedienst, gestructureerd op twee niveaus. 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Artikel 1: De gemeenteraad neemt kennis van het ontslag als lid van de politieraad van Kris 
Debruyne en de verzaking van Paul Vleminckx om het mandaat op te nemen.  

Artikel 2: De gemeenteraad neemt kennis van de voordrachtsakte en bijgevolg de aanduiding 
van David Huyghe als effectief lid en Paul Vleminckx als opvolger voor de politieraad van de 
meergemeentezone Voer en Dijle.  

Artikel 3: De gemeenteraad besluit deze beslissing over te maken aan de voorzitter van de 
politieraad meergemeentezone Voer en Dijle. 

 

901 - Sociaal Wonen SWaL - Voordracht bestuurder Raad van Bestuur tot april 2021 - 
bekrachtiging 

Feiten en context 

De beslissing van de gemeenteraad van Oud-Heverlee van 26 februari 2019 in verband met de 
vertegenwoordiging van de gemeente Oud-Heverlee bij Sociaal Wonen Arro Leuven (SWaL) 
voor de legislatuur 2019-2024. 

De clustervorming van de gemeente Oud-Heverlee met de gemeenten Tervuren, Haacht, 
Rotselaar en Herent. 

Artikel 3 van de beslissing van de gemeenteraadsbeslissing van 26 februari 2019 waarbij Adri 
Daniëls, burgemeester, gedurende 3 jaar werd voorgedragen als lid van de raad van bestuur op 
basis van de clusters en waarbij Katrien Timmermans, schepen, tevens werd aangeduid als 
plaatsvervanger. 

Het ontslag van Adri Daniëls op 31 december 2020. 

Het schrijven van SWaL van 6 januari 2021 met onderstaand voorstel. 

Het mandaat van bestuurder loopt nog tot de algemene vergadering in april daarna gaat het 
mandaat over naar de gemeente Rotselaar. 
Als de gemeente akkoord is, kan op basis van de gemeenteraadsbeslissing van 26/2/2019 in de 
vergadering van de raad van bestuur van SWaL op dinsdag 12/1 beslist worden dat Katrien 
Timmermans tot de algemene vergadering in april Adri Daniëls vervangt. 

De beslissing van het college van burgemeester en schepenen van 12 januari 2021. 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Artikel 1: De gemeenteraad bekrachtigt de beslissing van het college van burgemeester en 
schepenen van 12 januari 2021 om Katrien Timmersmans aan te duiden als bestuurder voor de 
raad van bestuur van Sociaal Wonen Arro Leuven (SWaL) tot de algemene vergadering in april 
2021. 

Beslissing van het college van burgemeester en schepenen van 12 januari 2021 
Artikel 1: Het college van burgemeester en schepenen besluit om Katrien Timmersmans aan 
te duiden als bestuurder voor de raad van bestuur van Sociaal Wonen Arro Leuven (SWaL) tot 
de algemene vergadering in april 2021. 
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Artikel 2: Het college van burgemeester en schepenen besluit om deze beslissing te 
laten bekrachtigen op de eerstvolgende gemeenteraad en een afschrift van deze beslissing 
over te maken aan Sociaal wonen arro Leuven cvba-so. 

  

 

Ruimtelijke ordening en leefmilieu 

874.2 - OMV/2020/105/VV - Beslissing over het stratentracé voorzien in de 
omgevingsvergunningsaanvraag inzake het verkavelen in drie loten waarvan 1 lot voor 
open bebouwing en 2 loten voor halfopen bebouwingen langs de 
Overwegstraat/Ijzerenwegstraat, 3051 Sint-Joris-Weert 

Feiten en context 

De uiterlijke beslissingsdatum voor dit dossier is 27 februari 2021. 

De gemeenteraad dient in zitting van 26 januari 2021 een uitspraak te doen inzake de 
voorgestelde aanleg van nieuwe wegenis/grondafstand. 

Als bijlage kan het voorwaardelijk gunstig advies van de gemeentelijk omgevingsambtenaar op 
datum van 15 december 2020 teruggevonden worden. 

Een definitieve uitspraak over de vergunbaarheid (en onder welke voorwaarden) van het project 
door het college van burgemeester en schepenen dient te gebeuren nadat het dossier werd 
voorgelegd aan de gemeenteraad. 

De gemeentelijk omgevingsambtenaar adviseert om de voorliggende aanvraag goed te keuren 
(zie verslag GOA in de bijlage). 

Op 17 augustus 2020 werd door XXX een omgevingsvergunningsaanvraag tot het verkavelen in 
drie loten waarvan 1 lot voor open bebouwing en 2 loten voor halfopen bebouwingen ingediend. 
De aanvraag is van toepassing op het perceel gelegen te Overwegstraat/Ijzerenwegstraat, 3051 
Sint-Joris-Weert, kadastraal bekend: afdeling 5 sectie B nr. 59D. 

De aanvraag werd volledig en ontvankelijk verklaard op datum van 16 september 2020. 

Het dossier ging in openbaar onderzoek van 24 september 2020 tot en met 23 oktober 2020. 
Binnen deze periode werden geen bezwaarschriften ingediend. 

De aanvraag omvat het verkavelen in drie loten waarvan 1 lot voor open bebouwing en 2 loten 
voor halfopen bebouwingen. Langs de Overwegstraat werd een zone voor grondafstand 
voorzien ter realisatie van de verbreding van de buurtwegen. De zone, op het inplantingsplan in 
het lichtblauw, beslaat een oppervlakte van +/- 1a 25ca. 

De gemeenteraad dient een besluit te nemen over de zaak van de wegen. Indien deze niet 
wordt toegevoegd aan de omgevingsvergunningsaanvraag, kan er geen geldige 
omgevingsvergunning worden afgeleverd (artikel 31 van het Decreet betreffende de 
Omgevingsvergunning). 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Artikel 1: De gemeenteraad keurt de voorgestelde grondafstand langs de Overwegstraat, zoals 
voorzien in de omgevingsvergunningsaanvraag inzake het verkavelen in drie loten waarvan 1 
lot voor open bebouwing en 2 loten voor halfopen bebouwingen 
te Overwegstraat/Ijzerenwegstraat te Oud-Heverlee goed. 

Artikel 2: De strook grond met een oppervlakte van +/- 1a 25ca zoals weergegeven op het plan 
inzake de grondafstand opgenomen in de omgevingsvergunningsaanvraag dient kosteloos aan 
de gemeente afgestaan te worden en op gelijk niveau gebracht met de bestaande wegenis 
en/of vrijgemaakt van alle obstakels en beplantingen. De kosten van de opgelegde werken, de 
akte van notaris en de plannen vallen ten laste van de aanvrager. Het metingsplan van de 
grondafstand dient digitaal bezorgd te worden aan de gemeente en de nieuwe rooilijn dient met 
coördinaten vastgelegd te worden op gebouwen. 

Artikel 3: De gemeenteraad duidt de burgemeester en algemeen directeur aan tot het 
ondertekenen van de akte van grondafstand. 

 

VrijeTijd 
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581.4 - Noodplanning - Samenwerkingsovereenkomst met Agentschap Zorg en Gezondheid, 
houdende het opnemen van complementaire engagementen in het kader van het besluit van 
de Vlaamse Regering van 13 november 2020 tot toekenning van een subsidie aan de lokale 
besturen om de contact- en bronopsporing ter bestrijding van de COVID-19-pandemie te 
versterken 

Juridische gronden 

Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017. 

Besluit van de Vlaamse Regering van 13 november 2020 tot toekenning van een subsidie aan 
de lokale besturen om de contact- en bronopsporing ter bestrijding van de COVID-19-pandemie 
te versterken. 

CBS besluit van 17 november 2020 betreffende Eerstelijnszone: samenwerkingsovereenkomst 
pool huisbezoekers en liaisonartsen, bekrachtigd door de gemeenteraad op 15 december 2020. 

CBS besluit van 8 december 2020 betreffende lokale brontracing Covid-19 pandemie. 

Feiten en context 

In de fase van de COVID-19-crisis waarin we ons momenteel bevinden, is een cruciale rol 
weggelegd voor contactonderzoek en bronopsporing.  

• Bij contactonderzoek wordt gezocht met wie een besmet iemand nauw contact heeft 
gehad. Hier is de snelheid van de contacttracing belangrijk.  Het is de bedoeling om 
zoveel mogelijk mensen te bereiken die in contact zijn gekomen met besmette 
personen. Zij krijgen advies over hoe ze zich kunnen beschermen en welke maatregelen 
ze kunnen nemen om anderen te beschermen. Dat vermijdt een mogelijke (nieuwe) 
toename van het aantal patiënten. 

• Bij bronopsporing wordt gezocht van wie de besmette persoon zelf de besmetting heeft 
opgelopen. Bronopsporing heeft als voordeel dat heel gericht kan gezocht worden waar 
de besmettingen vandaan komen en de lokale besturen als beleidsmakers heel gericht 
maatregelen (preventie, sensiblisering, handhaving) kunnen nemen. 

Ter ondersteuning van de centrale contactopsporing heeft de Vlaamse Regering op 16 oktober 
2020 de lokale besturen gemobiliseerd om complementair in te zetten op preventie, 
sensibilisering, bronopsporing, quarantaine-coaching en lokaal contactonderzoek. 

De contouren werden verder uitgewerkt in het Besluit van de Vlaamse Regering van 13 
november 2020 tot toekenning van een subsidie aan de lokale besturen om de contact- en 
bronopsporing ter bestrijding van de COVID-19-pandemie te versterken. 

Wat de aard van de engagementen betreft, kunnen lokale besturen in het kader van het besluit 
van de Vlaamse Regering van 13 november 2020 kiezen tussen de volgende opties: 

• Optie 1: inzet in sensibilisering, preventie, bronopsporing en quarantainecoaching 

• Optie 2: inzet in sensibilisering, preventie, bronopsporing, quarantainecoaching 
én  aanvullend lokaal contactonderzoek. 

De lokale besturen werken in al deze opdrachten ondersteunend en/of aanvullend op de 
werking van de COVID-19-teams binnen de zorgraden alsook op de werking van de centrale 
contactcenters.  

De lokale besturen worden gesubsidieerd voor het opnemen van complementaire 
engagementen als volgt : 

• de gemeenten die inzetten op optie 1 (preventie, sensibilisering, bronopsporing, analyse 
van clusters, quarantaine-coaching en aandacht voor kwetsbare personen of groepen) 
krijgen een forfaitaire subsidie van 0,125 euro per inwoner per maand voor maximum 5 
maanden (ten vroegste start op 1 november 2020 – uiterlijk tot 31 maart 2021); 

• de gemeenten die inzetten op optie 2 (voorgaande engagementen optie 1 + aanvullend 
lokaal contactonderzoek) krijgen voorgaande forfaitaire subsidie en daarnaast nog een 
variabele subsidie van 100 euro per afgehandeld ticket/werkorder van een nieuwe 
indexpatiënt, inclusief de werkorders/tickets van een evenwaardig aantal hoog 
risicocontacten. 

• Periode : ten vroegste vanaf 1 november 2020 tot uiterlijk 31 maart 2021. 

De gemeente Oud-Heverlee besloot op 8 december 2020, na overleg met alle betrokken 
diensten, complementair in te zetten op optie 1. 
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Hiertoe wordt door de gemeente een samenwerkingsovereenkomst opgesteld met het Vlaams 
Agentschap Zorg en Gezondheid. 

Bij deze samenwerkingsovereenkomst worden volgende documenten als bijlage gevoegd : 

-                      Afsprakennota waarin de gemeente, in overleg met de COVID-19-teams haar 
engagementen die zij in het kader van de samenwerkingsovereenkomst zal uitvoeren,  concreet 
omschrijft; 

-                      De nodige verwerkersovereenkomst(en) zoals voorzien op 
www.vlaanderenhelpt.be; 

-                      De contactlijsten met het oog op het aanvragen van de nodige accounts om deze 
engagementen te kunnen uitvoeren; 

-                      In voorkomend geval, de nodige protocollen zoals voorzien op 
www.vlaanderenhelpt.be. 

Het opnemen van deze engagementen geschiedt met inachtneming van de bescherming van 
de privacy van de burgers, zoals onder meer gewaarborgd door de algemene verordening 
gegevensbescherming (AVG). 

De gemeente zorgt voor de nodige capaciteit en middelen om dit engagement kwaliteitsvol op 
te nemen.  

De engagementen die de gemeente opneemt, doen geen afbreuk aan de engagementen die de 
gemeente in de bestrijding van de coronapandemie reeds opgenomen worden binnen de 
werking van de ELZ.  Integendeel, ze zijn bedoeld om deze werking nog te versterken. 

Argumentatie 

Artikel 191 van het Verdrag betreffende de Werking van de Europese Unie verankert het 
voorzorgsbeginsel in het kader van het beheer van internationale gezondheidscrisissen en van 
de actieve voorbereiding van zulke potentiële crisissen.  Dit beginsel houdt in dat, wanneer een 
ernstig risico hoogstwaarschijnlijk werkelijkheid zal worden, het aan de overheid is om 
dringende en voorlopige maatregelen te nemen.  

Op 16 oktober 2020 deed de Vlaamse Regering een oproep, verankerd in het besluit van de 
Vlaamse Regering van 13 november 2020 tot toekenning van een subsidie aan de lokale 
besturen om de contact- en bronopsporing ter bestrijding van de COVID-19-pandemie te 
versterken, aan alle Vlaamse gemeenten om aanvullend en ondersteunend aan de reeds 
bestaande initiatieven bijkomende engagementen op te nemen in deze strijd.  

Gezien de stijgende besmettingsgraad in Vlaanderen, dienen complementaire engagementen 
worden opgenomen in het kader van de bestrijding van de COVID-19-pandemie, meer in het 
bijzonder in het kader van het verder beheersen van de tweede golf en het proberen vermijden 
van een derde golf. 

Een en ander vergt dat de gemeente zo snel mogelijk met haar engagementen kan opstarten, 
zodat geen kostbare tijd verloren gaat. 

Om te kunnen opstarten is de ondertekening van de samenwerkingsovereenkomst met bijlagen 
vereist.  Op basis daarvan ontvangt de gemeente tevens de nodige accounts voor van de 
verschillende platformen.  

De nodige stukken hiertoe werden sedert 7 december 2020 door de Vlaamse overheid ter 
beschikking gesteld, zodat vanuit de gemeenten niet vroeger kon worden 
geagendeerd/gereageerd. 

Gelet op de dringende noodzakelijkheid, die niet toelaat te wachten tot de eerstvolgende 
gemeenteraad omwille van de noodzaak om engagementen onmiddellijk te kunnen opnemen. 

Dat de hoogdringendheid blijkt uit de epidemiologische resultaten voor Vlaanderen, die van dag 
op dag evolueren. 

Gelet op de voornoemde hoogdringendheid, neemt het college van burgemeester het besluit tot 
ondertekening van de voorliggende samenwerkingsovereenkomst en bijlagen. 

Zij doet dit onder voorbehoud van bekrachtiging van onderhavig besluit door de eerstvolgende 
gemeenteraad waarop dit dossier rechtsgeldig kan worden geagendeerd. 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Artikel 1:  De gemeenteraad besluit volgende overeenkomst goed te keuren: 
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Samenwerkingsovereenkomst 

In het kader van het besluit van de  Vlaamse Regering van 13 november 2020 tot toekenning 
van een subsidie aan de lokale besturen om de contact- en bronopsporing ter bestrijding van de 
COVID-19-pandemie te versterken – optie 1 

Deze samenwerkingsovereenkomst wordt afgesloten tussen : 

• Agentschap Zorg en Gezondheid, gevestigd te Koning Albert II laan 35/33, 1030 
Schaarbeek, ingeschreven in de Kruispuntbank van Ondernemingen met 
ondernemingsnummer 0316.380.841. 

Verder genoemd “AZG” 

en 

• Gemeente Oud-Heverlee, met zetel te Gemeentestraat 2 3054 Oud-Heverlee, 
ingeschreven in de Kruispuntbank van Ondernemingen met ondernemingsnummer 
0207.523.679 

Verder genoemd “de gemeente” 

1.                Algemeen 

Gelet op de sterke stijging van het aantal indexpatiënten, nam de Vlaamse Regering op 16 
oktober 2020 de beslissing om het contactonderzoek en de bronopsporing bijkomend te 
ondersteunen door de mobilisering van de lokale besturen om complementair en aanvullend 
aan het centrale contactcenter en de werking van de COVID-19-teams binnen de zorgraden, 
engagementen op te nemen ter bestrijding van de coronapandemie. 

Voor de invulling ervan kunnen de lokale besturen kiezen tussen 2 opties : 

• Optie 1 : complementaire inzet in sensibilisering, preventie, bronopsporing, quarantaine-
coaching, analyse van clusters en zorg voor kwetsbare personen of groepen; 

• Optie 2 : alle voorgaande opdrachten, aangevuld met de aanvullende inzet in 
contactonderzoek. 

Op deze overeenkomst zijn de bepalingen vervat in het besluit van de Vlaamse Regering van 
13 november 2020 tot toekenning van een subsidie aan de lokale besturen om de contact- en 
bronopsporing ter bestrijding van de Covid-19-pandemie te versterken onverkort van toepassing 
(verder “het besluit” genoemd). 

2.    Engagementen die de gemeente opneemt 

Artikel 1 

In het kader van het besluit van de Vlaamse Regering kiest de gemeente voor optie 1. 

Artikel 2 

De gemeente neemt deze engagementen op 

-          vanaf 1 november 2020 

-          tot 31 maart 2021 

De overeenkomst kan aldus betrekking hebben op engagementen die de gemeente reeds heeft 
opgenomen vanaf 1 november 2020. 

Artikel 3 

De gemeente engageert zich om in het kader van dit besluit : 

-          aan sensibilisering en preventie te doen door minstens hun inwoners te informeren over 
het naleven van de zes gouden principes: 

1. hygiënemaatregelen in acht nemen; 

2. activiteiten bij voorkeur buiten organiseren; 

3. verhoogde aandacht voor risicogroepen; 

4. een veilige afstand van minstens anderhalve meter houden; 

5. een mondmasker dragen; 

6. bijeenkomsten beperken. 

De gemeente hanteert hierbij een populatiegerichte aanpak met focus op de risicogroepen en 
de kwetsbare personen/groepen.  
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-          acties te ondernemen om de bronopsporing te versterken. 

-          verbanden te leggen door analyse van de beschikbare gegevens, inclusief de gegevens 
verkregen uit de samenwerkingsovereenkomst met de zorgraad, waardoor ogenschijnlijk 
willekeurige besmettingen tot één en dezelfde bron kunnen worden teruggebracht om op die 
manier verdere verspreiding van COVID-19 te beperken door het aanpassen van het lokale 
beleid inzake infectiebestrijding. Wanneer zij hotspots detecteren, nemen zij eveneens 
maatregelen om deze te isoleren en zo mogelijk in te perken. 

-          in te zetten op quarantaine-coaching. Zij informeert hun inwoners wanneer tijdelijke 
afzondering van toepassing is, welke procedures gevolgd worden en welke activiteiten 
toegelaten of niet toegelaten zijn. 

-          in het bijzonder in te zetten op kwetsbare personen en groepen.  Zij zorgen voor 
informatie en contact op maat, bespreken met de betrokkene welke bijkomende hulp kan 
verstrekt worden en doen hiertoe het nodige zo de betrokkene hiermee heeft ingestemd.  Deze 
hulp kan van allerlei aard zijn. 

Artikel 4 

De gemeente voert haar engagementen inzake preventie, sensibilisering, bronopsporing, 
analyse van clusters, quarantaine-coaching en bijzondere aandacht voor kwetsbare personen 
en groepen uit in afstemming met bestaande initiatieven op het niveau van de COVID-19-teams 
binnen de zorgraden. 

-          De taken die het lokale bestuur opneemt, moeten complementair zijn aan wat vandaag 
al door de COVID-19-teams binnen de zorgraden wordt opgenomen. 

-          De gemeente stelt in overleg met het COVID-19-team binnen de zorgraad een 
afsprakenkader op, waarin zij haar engagementen concretiseert.  Dit afsprakenkader wordt als 
bijlage 1 aan deze overeenkomst gevoegd en maakt hier onlosmakelijk deel van uit. 

-          Het is niet uitgesloten dat lokale besturen binnen dezelfde eerstelijnszone verschillende 
opties kiezen.  Dag mag geen struikelblok zijn voor samenwerking.  Ook daarover kunnen 
afspraken gemaakt worden tussen de COVID-19-teams binnen de zorgraden en de 
gemeente(n). 

Artikel 5 

In de uitvoering van alle opgenomen engagementen zorgt de gemeente zelf voor de 
kwaliteitsborging.  Dit doet zij onder meer door een goede rekrutering en samenstelling van 
teams die de verschillende engagementen opnemen. 

Artikel 6 

Bij het einde van de overeenkomst maakt de gemeente een evaluatieverslag op, op basis 
waarvan de Vlaamse overheid kan controleren of en op welke wijze de gemeente haar 
engagementen heeft nagekomen. 

Zij maakt hierbij gebruik van het sjabloon, beschikbaar op www.vlaanderenhelpt.be.  

3.    Technische en organisatorische maatregelen 

Artikel 7 

De gemeente zorgt voor voldoende eigen capaciteit en middelen om de bovenstaande 
engagementen uit te voeren.  De gemeente mag hierbij  onder geen enkele voorwaarde beroep 
doen op professionele call-centra of andere actoren die de concurrentiële positie van het 
centrale platform compromitteren. 

Artikel 8 

Het AZG verzekert aan één of meerdere (maximum 3 personen) medewerkers van de 
gemeente toegang tot de interne controletoren m.b.t. alle gegevens die nodig zijn om 
bovenstaande engagementen kwaliteitsvol uit te kunnen voeren voor het eigen grondgebied. 

Hiertoe gebruikt de gemeente het aanvraagformulier met geheimhoudingsverklaring dat ter 
beschikking wordt gesteld via de website www.vlaanderenhelpt.be.  De aanvraag is 
gemotiveerd conform de bepalingen uit de verwerkersovereenkomst vermeld in artikel 13 en de 
Algemene Verordening Gegevensbescherming.  De personen voor wie de toegang wordt 
gevraagd, lezen en ondertekenen de geheimhoudingsverklaring. 

Het behoorlijk ingevuld aanvraagformulier wordt samen met de ondertekende 
geheimhoudingsverklaringen als bijlage 3A aan deze overeenkomst gevoegd. 

http://www.vlaanderenhelpt.be/
http://www.vlaanderenhelpt.be/
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Artikel 9 

Van zodra dit technisch tot de mogelijkheden behoort, verzekert het AZG aan één of meerdere 
(maximum 3 personen) medewerkers van de gemeente de toegang tot het uitbraakvolgsysteem 
(UVS). 

Hiertoe gebruikt de gemeente het aanvraagformulier met geheimhoudingsverklaring dat ter 
beschikking wordt gesteld via de website www.vlaanderenhelpt.be.  De aanvraag is 
gemotiveerd conform de bepalingen uit de verwerkersovereenkomst vermeld in artikel 13 en de 
Algemene Verordening Gegevensbescherming.  De personen voor wie de toegang wordt 
gevraagd, lezen en ondertekenen de geheimhoudingsverklaring. 

Het behoorlijk ingevuld aanvraagformulier wordt samen met de ondertekende 
geheimhoudingsverklaringen als bijlage 3B aan deze overeenkomst gevoegd. 

Artikel 10 

Alle medewerkers van de gemeenten die betrokken zijn bij de uitvoering van deze 
overeenkomst zijn gehouden tot het beroepsgeheim. 

-          Zij dienen alle informatie die zij in de uitvoering van bovenstaande engagementen 
verkrijgen, ongeacht de herkomst ervan, strikt vertrouwelijk te behandelen en niet buiten de 
context van de opdracht te gebruiken of bekend te maken. 

-          Zij beseffen dat hun werkzaamheden de verwerking van gevoelige persoonsgegevens 
inhoudt. Persoonsgegevens mogen enkel worden verwerkt (inclusief geraadpleegd) voor zover 
strikt noodzakelijk voor het uitvoeren van de opdracht. 

-          Zij signaleren elk incident (in het bijzonder een persoonsgegevenslek) onmiddellijk hun 
hiërarchisch meerdere. 

De gemeente en haar medewerkers verwerken de persoonsgegevens volgens de richtlijnen en 
binnen de platformen van de Vlaamse overheid.  Zij worden daarom beschouwd als verwerker 
van de gegevens, waarvoor een verwerkersovereenkomst wordt opgesteld, dat als bijlage 2 aan 
deze overeenkomst wordt gevoegd en hier onlosmakelijk deel van uitmaakt. 

Artikel 11 

Het werken met de interne controletoren vereist geen specifieke opleiding.  De werking en 
toepassingsmogelijkheden zijn vervat in handleidingen die raadpleegbaar zijn op de website 
van AZG (www.zorg-en-gezondheid.be/handleiding-controletoren-covid-19). 

Het werken met het uitbraakvolgsysteem vereist geen specifieke opleiding.  De werking en 
toepassingsmogelijkheden zijn vervat in een handleiding die raadpleegbaar is binnen het 
systeem zelf nadat men is ingelogd.  Er worden tevens informatiesessies voorzien. 

4.    Financiering 

Artikel 12 

De kosten voor de inhoudelijke opleiding van de medewerkers van het contactcenter alsook de 
infrastructurele kosten, uitbatingskosten (inclusief ICT-kosten) en verzekeringskosten zijn ten 
laste van de gemeente. 

Artikel 13 

De Vlaamse Regering ondersteunt de lokale besturen voor de engagementen die zij in het 
kader van dit besluit opnemen door een facultatieve subsidie als volgt : 

-          de gemeenten die inzetten op optie 1 (preventie, sensibilisering, bronopsporing, analyse 
van clusters, quarantaine-coaching en aandacht voor kwetsbare personen of groepen) krijgen 
een forfaitaire subsidie van 0,125 euro per inwoner per maand voor maximum 5 maanden (ten 
vroegste start op 1 november 2020 – uiterlijk tot 31 maart 2021); 

Artikel 14 

Om van de subsidie te kunnen genieten, moet de gemeente aan volgende voorwaarden 
voldoen : 

-          Uiterlijk op 11 december 2020 laat de gemeente via digitale aangifte weten dat zij 
bijkomende engagementen wil opnemen in strijd tegen de COVID-19-pandemie en welke optie 
zij verkiest. 

-          Uiterlijk op 31 januari 2021 dient de gemeente via het digitaal loket de ondertekende 
samenwerkingsovereenkomst met alle bijlagen in. 

http://www.zorg-en-gezondheid.be/handleiding-controletoren-covid-19
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-          Uiterlijk op 1 juni 2021 bezorgt de gemeente via het digitaal loket van ABB het 
evaluatieverslag zoals bedoeld in artikel 11 van het besluit en artikel 6 van deze 
overeenkomst.  Op basis van het evaluatieverslag wordt door de Vlaamse overheid 
gecontroleerd en beoordeeld of de engagementen werden nagekomen en of ze de uitbetaling 
van de volledige forfaitaire subsidie rechtvaardigen. 

Artikel 15 

Mits de gemeente aan de voorwaarden voldoet, gebeurt de uitkering van de subsidie als volgt : 

-          uiterlijk op 30 maart 2021 ontvangt de gemeente een voorschot van 80% van de 
forfaitaire subsidie; 

-          uiterlijk op 30 september 2021 ontvangt de gemeente het saldo van 20% van de 
forfaitaire subsidie. 

Artikel 16 

Deze subsidie kan verminderd of teruggevorderd worden als de gemeente de bepalingen van 
het besluit of deze overeenkomst niet of niet volledig naleeft of heeft nageleefd. 

5.    Wijzingen aan en einde van de overeenkomst 

Artikel 17 

De overeenkomst is van bepaalde duur en eindigt op 31 maart 2021 (uiterlijke datum = 31 
maart 2021). 

Artikel 18 

De gemeente kan tijdens de duur van de overeenkomst haar engagement wijzigen, m.a.w. 
wijzigen van optie.  De wijziging wordt opgenomen in een addendum dat door beide partijen 
wordt ondertekend en wordt toegevoegd aan de initiële overeenkomst.  De wijziging gaat in op 
de eerste dag van de maand volgend op de maand waarin het addendum door de gemeente 
werd ondertekend. 

Artikel 19 

De overeenkomst kan bij onderlinge toestemming vroegtijdig beëindigd worden.  In dat geval 
wordt de forfaitaire subsidie beperkt tot de maanden waarin de overeenkomst werd uitgevoerd, 
volgens de voorwaarden van deze overeenkomst.  De beëindiging gaat in op de eerste dag van 
de maand volgend op de maand waarin partijen met de beëindiging van de overeenkomst 
akkoord zijn gegaan. 

Opgesteld op datum invullen in zoveel exemplaren als er partijen zijn. 

Namens het Vlaams Agentschap Zorg en Gezondheid                    Namens de gemeente 

  

Dirk Dewolf                                                                                             Bart Clerckx 

Administrateur-Generaal                                                                           Burgemeester 

  

                                                                                                              Marijke Pertz 

                                                                                                                 Algemeen directeur 

6.    Bijlagen 

1. Afsprakenkader Covid-19-team – gemeente Oud-Heverlee 

2. Verwerkersovereenkomst 

3. A. Aanvraagformulier interne controletoren 
B. Aanvraagformulier uitbraakvolgsysteem 

Tussenkomsten 

Schepen Mattias Bouckaert legt uit: we hebben vanaf november 2020 een aantal taken 
opgenomen inzake bronopsporing. Deze overeenkomst regelt de financiering en de data 
uitwisseling. Het bekrachtigt een lopend engagement. 

Raadslid Maggy Steeno: welke acties worden voorzien voor bvb sensibilisering? 

Schepen Mattias Bouckaert: het accent ligt voor de gemeente bij bronopsporing, mensen 
contacteren die positief getest hebben voor corona worden bevraagd of ze weten van waar de 
besmetting komt. We vragen ook of ze weten wat ze moeten doen (quarantaine) en of dat wel 
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lukt. We werken samen met een gepensioneerde huisarts, dus de mensen kunnen meteen bij 
een goede bron antwoorden krijgen op hun vragen. 

Raadslid Maggy Steeno: gebeuren er ook huisbezoeken? 

Schepen Mattias Bouckaert: neen, dat doen we niet. Eerst was er contacttracing via de 
Vlaamse overheid, dan moest er brontracing komen door lokale overheden. Als contact 
opnemen niet lukt, worden die personen wel thuis opgezocht door field agents, maar dat zijn 
niet de lokale besturen die daarvoor instaan. 

Raadslid Sven Deferme: is er controle op de quarantaine door onze politie? 

Schepen Mattias Bouckaert: dat is in eerste instantie zeker niet zo, maar dat zou eventueel 
kunnen wanneer mensen hardnekkig en bewust de regels overtreden. Maar er is geen 
rechtstreekse lijn naar de politie, de persoonsgegevens kunnen we niet zomaar delen. 

 

205.9 - Adviesraden - Gewijzigde samenstelling wereldraad 

Juridische gronden 

De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motivering van bestuurshandelingen. 

Het decreet van 28 april 1993 houdende de regeling voor het Vlaams Gewest van het 
administratief toezicht op de gemeenten. 

Het decreet van 26 maart 2004 betreffende de openbaarheid van bestuur. 

Het decreet lokaal bestuur titel 6, hoofdstuk 2, art. 304. 

Beslissing van de gemeenteraad van 30 april 2019, betreffende de nieuwe samenstelling van 
de wereldraad. 

Feiten en context 

De gemeenteraad staat in voor de organisatie van raden en overlegstructuren die als opdracht 
hebben op regelmatige en systematische wijze het gemeentebestuur te adviseren. Aan het 
begin van de nieuwe gemeentelijke bestuursperiode werden de adviesraden opnieuw 
samengesteld. 

In de loop van 2020 hebben we twee bijkomende kandidaturen ontvangen. 

 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Artikel 1: De gemeenteraad besluit de adviesraad wereldraad als volgt te wijzigen voor de 
periode 2019-2024: 

1. Stemgerechtigde leden 

Pues Paul, XXX 

Cottenie Johan, XXX 

Proost Ciska, XXX 

Simsky Maria, XXX 

Meermans Anne, XXX 

Vanwezer Marc, XXX 

De Jonghe Werner, XXX 

Vanderschoot Katrien, XXX 

Behets Quintin, XXX 

Dereymaeker Greta, XXX 

Lapidaire Marjo, XXX 

Serneels Suzy, XXX 

Vandezande Gertjan, XXX 

Beckers Griet, XXX 

Lenaerts Hilde, XXX 

Haacke Lea, XXX 
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Hardt Patrizia, XXX 

Devlieger Patrick, XXX 

  

2. Niet-stemgerechtigde leden 

Steeno Maggy, XXX - gemeenteraadslid 

Bouckaert Mattias, XXX - schepen van ontwikkelingssamenwerking 

Deskundige ontwikkelingssamenwerking 

 

205.9 - Adviesraden - Gewijzigde samenstelling raad lokale economie 

Juridische gronden 

De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motivering van bestuurshandelingen. 

Het decreet van 28 april 1993 houdende de regeling voor het Vlaams Gewest van het 
administratief toezicht op de gemeenten. 

Het decreet van 26 maart 2004 betreffende de openbaarheid van bestuur. 

Het decreet lokaal bestuur titel 6, hoofdstuk 2, art. 304. 

Verslag vergadering Raad Lokale Economie van 25 februari en 8 april 2019. 

Beslissing van de gemeenteraad van 28 mei 2019 betreffende de nieuwe samenstelling van de 
raad lokale economie. 

Feiten en context 

De gemeenteraad staat in voor de organisatie van raden en overlegstructuren die als opdracht 
hebben op regelmatige en systematische wijze het gemeentebestuur te adviseren. Aan het 
begin van de nieuwe gemeentelijke bestuursperiode werden de adviesraden opnieuw 
samengesteld. 

In de loop van 2020 hebben we twee nieuwe kandidaturen ontvangen en namen twee leden 
ontslag. 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Artikel 1: De gemeenteraad besluit de adviesraad lokale economie als volgt te wijzigen voor de 
periode 2019-2024: 

1. Stemgerechtigde leden 

Van Nuland Yves, XXX 

Van Rossen Edward, XXX 

De Jonghe Werner, XXX 

Durnez Johan, XXX 

Jans Dominique, XXX 

Behets Quintin, XXX 

Verelst Johan, XXX 

Moeys Stijn, XXX 

Bourgois Charles, XXX 

Derde Hilde, XXX 

Cocquyt Patrick, XXX 

Lemahieu Annemie, XXX 

Vanvlasselaer Jos, XXX 

Vanhollebeke Roel, XXX 

Nelissen Niky, XXX 

Vanderstukken Roland, XXX 

Hoogeveen Marianne, XXX 

Filip Mergeay, XXX 
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2. Niet-stemgerechtigde leden 

Deferme Sven, XXX 

Vleminckx Paul, XXX 

Deskundige lokale economie 

 

472 - Kwijtschelding bedragen uitgaande facturen voor De Zoete Bron voor de maanden 
december - februari nav situatie Corona-virus 

Juridische gronden 

Het decreet lokaal bestuur. 

Overeenkomst met de Zoete Bron. 

Feiten en context 

Maandelijks stuurt de financiële dienst een factuur naar De Zoete Bron in het kader van hun 
concessie. Door de sluiting van de horeca zijn zij teruggevallen op een beperkte take-
awayformule. 

Argumentatie 

Gezien deze concessiehouder van de gemeente het door de tijdelijke sluiting van de horeca 
moeilijk heeft, is het aangewezen de bedragen van de factuur voor de maand december, januari 
en februari (tenzij de horeca in de eerste helft van februari zou opengaan) kwijt te schelden. 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Artikel 1: De gemeenteraad beslist om voor de maanden december 2020, januari en februari 
2021 (tenzij de horeca in de eerste helft van februari zou opengaan) geen facturen mbt de 
concessie te zenden naar De Zoete Bron. 

Tussenkomsten 

Raadslid Maggy Steeno: de Zoete Bron betaalt huur en voorschot voor water. Valt dat 
voorschot ook weg?  

Schepen Katrien Timmermans: een factuur wordt uitgeschreven voor de huur, of de provisie 
van de nutsvoorzieningen daar in zitten weet ik niet. Er gebeurt sowieso een verrekening aan 
het einde van het jaar. Ik ga het na. 

Raadslid Marc Binon: er was ook voor bar play en de frituur een kwijtschelding, nu niet?  

Schepen Katrien Timmermans: de frituur is open en bar play betaalt voor de nutsvoorzieningen. 
De Zoete Bron kan take away doen maar de uitbater heeft laten weten dat dit niet voldoende 
opbrengt. 

 

472 - Kwijtschelding bedragen uitgaande facturen voor VHL en Wevok januari nav situatie 
Corona-virus 

Juridische gronden 

Het decreet lokaal bestuur. 

Overeenkomsten met de volleybalclubs Wevok en VHL over de huur van sportinfrastructuur. 

Feiten en context 

Maandelijks stuurt de financiële dienst een factuur naar onderstaande debiteuren m.b.t. huur: 

- Wevok (huur zaal): bedrag: 170,00 euro 

- VHL (huur zaal): 540,00 euro 

Argumentatie 

Gezien de aanhoudende coronamaatregelen lijkt het ons aangewezen om een volledige 
kwijtschelding te doen van de huurgelden.  

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 
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Artikel 1: De gemeenteraad beslist om de bedragen van de huur voor de maand januari kwijt te 
schelden voor volgende debiteuren: VHL en Wevok. 

 

Extra 

Bijkomende punten gemeenteraad 

Bijkomend agendapunt: 581.4 - Noodplanning - Samenwerkingsovereenkomst met 
Agentschap Zorg en Gezondheid, houdende controle en handhaving van verplichte 
quarantaine en isolatie (CD&V Paul Vleminckx) 

Juridische gronden 

Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017. 

Het Vlaams Preventiedecreet van 16/12/2020 tot wijziging van het decreet van 21 november 
2003 over het preventieve gezondheidsbeleid en van het decreet van 29 mei 2020 tot 
organisatie van de meldingsplicht en het contactonderzoek in het kader van COVID-19. 

Het Vlaams uitvoeringsbesluit van 08/01/2021 van het decreet tot wijziging van het decreet van 
21 november 2003 over het preventieve gezondheidsbeleid en van het decreet van 29 mei 
2020 tot organisatie van de meldingsplicht en het contactonderzoek in het kader van COVID-19. 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Paul Vleminckx, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 
toegevoegd. 

Het Vlaams preventiedecreet geeft arts-ambtenaren van Zorg en Gezondheid het mandaat om 
een bevel tot isolatie of quarantaine op te leggen aan patiënten en risicovolle contacten. Dit 
wordt in principe alleen gebruikt na overleg met betrokkene en zijn huisarts en met de 
mogelijkheid tot beroep. 

Het Vlaams preventiedecreet voorziet in een informatie-uitwisseling met de lokale besturen van 
de gegevens van de personen die in verplichte quarantaine moeten met het oog op de controle 
en de handhaving van de verplichte quarantaine.  Hierdoor krijgen de lokale besturen de tools 
in handen om deze controle en handhaving ook efficiënt te kunnen uitvoeren. 

Om de gegevensoverdracht in het kader van het preventiedecreet mogelijk te maken moet het 
lokale bestuur een protocol afsluiten met het Vlaams Agentschap Zorg en Gezondheid. Het 
ondertekende protocolakkoord kan vervolgens worden bezorgd aan het Agentschap.  

Als lokaal bestuur dien je de verantwoordelijke van de verwerking aan te duiden.  Dit is de 
persoon die de gegevens zal ontvangen. Per gemeente is er slechts één persoon aan wie de 
gegevens zullen worden overgemaakt. Deze persoon kan vervolgens, overeenkomstig de 
bepalingen van het protocol, de informatie overmaken aan de diensten/personen die zullen 
instaan voor de effectieve controle en handhaving van de quarantaineverplichtingen (voorbeeld 
: lokale politiezone, OCMW-personeelsleden, …). 

Gelet op de bevoegdheid bestuurlijke politie van de burgemeester alsook gelet op de 
gevoeligheid van de gegevens gaat de Vlaamse overheid ervan uit dat de burgemeester van de 
gemeente wordt aangeduid als verantwoordelijke van de verwerking en de gegevens dus aan 
hem/haar worden bezorgd.  

Voor vragen moeten de gemeentebesturen zich richten tot hun Functionaris 
Gegevensbescherming. Hij of zij kan vervolgens met vragen over het protocol terecht bij 
Frederik Dhondt, Functionaris Gegevensbescherming bij het Vlaams Agentschap Zorg en 
Gezondheid,  frederik.dhondt@vlaanderen.be. 

Vanaf de inwerkingtreding van het wetgevend kader en de ondertekening van het protocol, krijgt 
de verantwoordelijke van de verwerking van het lokaal bestuur (zie hoger) de gegevens van de 
personen die verplicht in quarantaine moeten. 

Dit zijn de gegevens over : 

• de besmette patiënten (zogenaamde indexpatiënten); 

• de hoog risico patiënten die mogelijks met besmette personen in aanraking zijn 
gekomen en daardoor quarantaineplicht hebben; 

• de personen die terugkeren na een verblijf in een rode zone, ongeacht de duurtijd; 

mailto:frederik.dhondt@vlaanderen.be
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• de personen die terugkeren vanuit het buitenland en na evaluatie van hun ingevuld PLF 
een sms hebben verkregen met vermelding van de quarantaineplicht. 

Van deze personen ontvangen zij volgende gegevens : 

• naam en voornaam; 

• het adres waar de persoon in quarantaine gaat; 

• hoe lang die in afzondering moet leven. 

Deze gegevens – en enkel deze gegevens – kunnen gebruikt worden voor de controle, 
handhaving en sanctionering van de quarantaineplicht.  

Het is steeds de bedoeling om zoveel mensen te overtuigen en verplichten om de federaal 
opgelegde quarantaine- en testingverplichtingen na te leven.  Alleen wanneer we allemaal 
samen de opgelegde maatregelen respecteren kunnen we de coronapandemie beheersen en 
terugdringen. 

De opvolging is bedoeld om te kunnen helpen bij het toepassen van de isolatie/quarantaine en 
sociale begeleiding te bieden.  Dit houdt onder meer volgende in : 

• mensen uitleggen waarom ze in isolatie/quarantaine moeten en wat dat betekent; 

• kijken of er redenen zijn waarom een persoon zijn isolatie/quarantaine niet kan doen of 
niet kan volhouden (bv. huisvestingsproblemen); 

• Vanuit sociaal-maatschappelijk of welzijnsperspectief quarantainecoaching aanbieden 
en hulp om de quarantaine vol te houden (vb. hulp bij de boodschappen, kinderopvang, 
…). 

Opgelet : zoals reeds vermeld kunnen gegevens die met het oog op de opvolging werden 
geraadpleegd, NIET gebruikt worden voor controle en handhaving ! Deze informatie kan enkel 
gebruikt worden in het kader van de bronopsporing, quarantainecoaching, detecteren van 
clusters en begeleiden van kwetsbare personen en groepen. 

De opvolging van patiënten gebeurt door de medische expert in de zorgraad: lokale zorg- en 
welzijnswerkers hebben toegang tot de patiëntengegevens voor o.a. opvolging van de isolatie 
en quarantaine. 

Op individuele basis kan de medische expert de gegevens ook delen, binnen gedeeld 
beroepsgeheim, voor sensibilisatie over de isolatie.  

Stellen lokale welzijnswerkers vast dat een persoon flagrant zijn isolatie/quarantaine schendt en 
daarbij andere mensen blootstelt aan besmettingsrisico's, dan kunnen zij dat signaleren aan de 
dienst infectieziektebestrijding van Zorg en Gezondheid. Een ambtenaar-arts van Zorg en 
Gezondheid zal dan een bevel tot isolatie uitschrijven op basis waarvan controle en handhaving 
kan gebeuren. 

De opvolging van patiënten kadert tevens in de opdrachten zoals de lokale besturen deze zelf 
hebben opgenomen via de samenwerkingsovereenkomst die zij afsloten bij het Agentschap 
Zorg en Gezondheid in het kader van het besluit van de Vlaamse Regering van 13 november 
2020 tot toekenning van een subsidie voor lokale bron-opsporing, quarantainecoaching en 
contacttracing.  

Een maatregel is in de eerste plaats een maatregel die nodig is om de gezondheidscrisis te 
beheersen. Iedereen moet de nodige burgerzin opbrengen en daarin zijn verantwoordelijkheid 
nemen, zodat we met zijn allen solidair in die goede richting kunnen blijven gaan. 

Naast het bieden van ondersteuning voor wie thuis moet blijven, is ook handhaving van de 
maatregelen noodzakelijk: om verdere besmetting te voorkomen, is het belangrijk dat mensen 
zich aan de quarantaine houden. De handhaving kan gaan van een zachte aanpak tot het 
geven van een boete voor wie zich bewust en hardleers niet aan de opgelegde quarantaine 
houdt. Het is goed dat lokale besturen hierop zullen kunnen toezien: ze staan dicht bij de 
mensen en kennen het reilen en zeilen in de gemeente. Burgemeesters hebben in het 
algemeen ook de opdracht om de veiligheid, het welzijn en de gezondheid van zijn inwoners te 
garanderen, het is dus goed dat lokale besturen binnenkort zullen weten wie in de gemeente in 
quarantaine moet zitten. 

Controle of iemand zich aan de verplichte quarantaine houdt, kan gebeuren door: 

• Personeelsleden van de gemeente of het ocmw (vb. maatschappelijk werkers, 
gemeenschapswachten, …); 
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• agenten van politie en ambtenaren van de geïntegreerde politie. 

Voor de controle zelf (of iemand zich aan de quarantaineverplichting houdt) is géén 
politiebevoegdheid nodig.  

Het lokale bestuur bepaalt autonoom hoe zij de controle zal organiseren. 

Suggestie van verdeling van de werklast : 

• de aanvankelijke controles kunnen worden uitgeoefend door personeelsleden van de 
gemeente/OCMW die ook een zachte aanpak kunnen verzekeren; 

• zij geven aan de lokale politie de gegevens door van de personen die zij niet hebben 
bereikt of waar sprake is van flagrant overtreden van de quarantaineverplichting; 

• de lokale politie doet controles bij de personen op deze (verkorte) lijst met het oog op de 
handhaving en eventueel de sanctionering van de niet-naleving van de regels. 

Het is niet de bedoeling om een heksenjacht te starten op mensen die in quarantaine 
moeten.  Ook de controle zal in de eerste plaats gericht zijn om mensen op hun plicht te 
wijzen,  om sensibiliserend en informatie op te treden en in het kader van maatschappelijk 
welzijn hulp aan te bieden. 

De controle kan telefonisch of fysiek gebeuren. 

Wanneer tijdens de controle wordt vastgesteld dat : 

• personen niet kunnen worden bereikt op het adres waarop zij feitelijk in quarantaine 
moeten verblijven; 

• personen zich wetens en willens niet houden aan de verplichte 
quarantainemaatregelen kan overgegaan worden tot handhaving/sanctionering. 

Enkel de politiediensten kunnen overgaan tot het opstellen van een proces-verbaal, op basis 
van de eigen vaststellingen of de vaststellingen van een beëdigd vaststellingsambtenaar met 
het oog op het opleggen van een sanctie. 

Het proces-verbaal wordt opgesteld op basis van het niet naleven van artikel 47/1 van het 
preventiedecreet. 

Onverminderd de toepassing van de in het Strafwetboek gestelde straffen, wordt de niet 
naleving van de quarantaineverplichting gestraft met een geldboete van 26 tot 500 euro en met 
een gevangenisstraf van acht dagen tot zes maanden of met een van deze straffen alleen 
(artikel 79 preventiedecreet). 

Wat het optreden van de politiediensten betreft, moet daarnaast ook verwezen worden naar de 
bindende rondzendbrief van het College van procureurs-generaal van 17 juni 2020  : deze 
omzendbrief bepaalt de strafrechtelijke richtlijnen: voor de opsporing en vervolging van 
inbreuken op het ministerieel besluit van 23 maart 2020 houdende dringende maatregelen om 
de verspreiding van het coronavirus COVID-19 te beperken, zoals gewijzigd door de 
ministeriële besluiten van 24 maart 2020 en 3 april 2020. 

Argumentatie 

Om te kunnen starten met de handhaving van de quarantaine is de ondertekening van de 
samenwerkingsovereenkomst vereist. 

Gelet op de dringende noodzakelijkheid, die niet toelaat te wachten tot de eerstvolgende 
gemeenteraad omwille van de noodzaak om engagementen onmiddellijk te kunnen opnemen. 

Dat de hoogdringendheid blijkt uit de epidemiologische resultaten voor Vlaanderen, die van dag 
op dag evolueren. 

Gelet op de voornoemde hoogdringendheid, neemt het college van burgemeester het besluit tot 
ondertekening van de voorliggende samenwerkingsovereenkomst. 

Zij doet dit onder voorbehoud van bekrachtiging van onderhavig besluit door de eerstvolgende 
gemeenteraad waarop dit dossier rechtsgeldig kan worden geagendeerd. 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Artikel 1:  De gemeenteraad besluit volgende overeenkomst goed te keuren: 

PROTOCOL VOOR DE ELEKTRONISCHE MEDEDELING VAN PERSOONSGEGEVENS VAN 
HET  AGENTSCHAP ZORG EN GEZONDHEID (AZG) NAAR DE GEMEENTE OUD-

HEVERLEE 
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in het kader van het doorgeven van persoonsgegevens conform artikel 34/1 van het decreet 
van 21 november 2003 betreffende het preventieve gezondheidsbeleid 

[DATUM] 

Dit protocol wordt gesloten conform artikel 8, §1, van het decreet van 18 juli 2008 betreffende 
het elektronische bestuurlijke gegevensverkeer. 

TUSSEN 

Het Agentschap Zorg en Gezondheid (AZG), vertegenwoordigd door de Vlaamse 
Regering, bij delegatie, in de persoon van de leidend ambtenaar van agentschap zonder 
rechtspersoonlijkheid AZG, de heer Dirk Dewolf 

ingeschreven in het KBO met ondernemingsnummer 0316.380.84 waarvan de 
administratieve zetel zich bevindt te Koning Albert II laan 35 / 33, 1030 Schaarbeek 

hierna: “INSTANTIE 1”; 

EN 

De gemeente Oud-Heverlee met zetel Gemeentestraat 2 te 3054 Oud-Heverlee, 
vertegenwoordigd door het college van burgemeester en schepenen, voor wie tekenen: 
Bart Clerckx - burgemeester en Marijke Pertz - algemeen directeur in uitvoering van het 
gemeenteraadsbesluit/collegebesluit d.d. [datum van het desbetreffende besluit] 

ingeschreven in het KBO met nummer 0207.523.679 waarvan de administratieve zetel 
zich bevindt te Gemeentestraat 2, 3054 Oud-Heverlee 

hierna: “INSTANTIE 2”; 

[INSTANTIE 1] en [INSTANTIE 2] worden hieronder ook wel afzonderlijk aangeduid als een 
“partij” of gezamenlijk als de “partijen”; 

NA TE HEBBEN UITEENGEZET 

A. Het Agentschap Zorg en Gezondheid (AZG) is een intern verzelfstandigd agentschap zonder 
rechtspersoonlijkheid, opgericht bij het besluit van de Vlaamse Regering van 7 mei 2004 tot 
oprichting van het intern verzelfstandigd agentschap "Zorg en Gezondheid". 

B. De gemeente is een lokale overheid waarvan de werking is vastgelegd in het decreet van 22 
december 2017 over het lokaal bestuur (hierna decreet over het lokaal bestuur). 

C.            C1 RECHTSGROND VAN DE GEPLANDE GEGEVENSSTROOM 

Artikel 34/1 van het decreet van 21 november 2003 betreffende het preventieve 
gezondheidsbeleid (hierna het decreet van 21 november 2003 te noemen) en artikel 2 van het 
besluit Vlaamse Regering 8 januari 2021 tot uitvoering van artikel 34/1, tweede lid, en artikel 
47/1 van het decreet van 21 november 2003 betreffende het preventieve gezondheidsbeleid en 
tot wijziging van het besluit van de Vlaamse Regering van 12 juni 2020 tot uitvoering van het 
decreet van 29 mei 2020 tot organisatie van de meldingsplicht en het contactonderzoek in het 
kader van COVID-19, maken gegevensdeling mogelijk tussen enerzijds het agentschap Zorg en 
Gezondheid en anderzijds de gemeente van de hoofdverblijfplaats of een andere gepaste 
plaats waar die personen in tijdelijke afzondering gaan, waaraan de persoonsgegevens worden 
bezorgd, met het oog op de handhaving van de maatregel, vermeld in artikel 47/1 van hetzelfde 
decreet. De gemeente is in het voormelde artikel 34/1 aangewezen als 
verwerkingsverantwoordelijke voor de verwerking van de persoonsgegevens die ze op basis 
van deze bepaling heeft ontvangen. 

C2. VERLOOP VAN DE GEPLANDE GEGEVENSSTROOM 

De meldingsplicht van COVID-19 vindt zijn rechtsgrond in het decreet van 21 november 2003. 
Artikel 6, §1, van het samenwerkingsakkoord van 25 augustus 2020 tussen de Federale Staat, 
de Vlaamse Gemeenschap, het Waalse Gewest, de Duitstalige Gemeenschap en de 
Gemeenschappelijke Gemeenschapscommissie, betreffende de gezamenlijke 
gegevensverwerking door Sciensano en de door de bevoegde gefedereerde entiteiten of door 
de bevoegde agentschappen aangeduide contactcentra, gezondheidsinspecties en mobiele 
teams in het kader van een contactonderzoek bij personen die (vermoedelijk) met het 
coronavirus COVID-19 besmet zijn op basis van een gegevensbank bij Sciensano  (hierna het 
samenwerkingsakkoord van 25 augustus 2020 te noemen) stelt dat de persoonsgegevens met 
betrekking tot de meldingsplicht in afwijking van de regelgeving van de deelstaten in 
gegevensbank I komen. 
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De gezondheidsinspectiediensten van de deelstaten hebben in het kader van het tegengaan 
van de uitbreiding van schadelijke effecten die veroorzaakt zijn door het coronavirus COVID-19 
de mogelijkheid om maatregelen, zoals een tijdelijke afzondering, op te leggen aan de 
betrokken personen. Het gebruik van de gegevens voor het uitvoeren en het handhaven van die 
maatregelen is geregeld met het doeleinde, vermeld in artikel 3, §3, van het 
samenwerkingsakkoord van 25 augustus 2020. Op grond van artikel 34/1 van het decreet van 
21 november 2003 kunnen de gezondheidsinspectiediensten de gegevens in het kader van de 
handhaving van die maatregelen ook aan de gemeenten bezorgen. 

Met het oog op de controle op en  handhaving van de maatregelen bepaald in het voormelde 
decreet, worden de gegevens gedeeld met de gemeente. 

D. De partijen wensen overeenkomstig artikel 8, §1, van het decreet van 18 juli 2008 
betreffende het elektronische bestuurlijke gegevensverkeer een protocol te sluiten met 
betrekking tot de elektronische mededeling van persoonsgegevens. Dat protocol wordt 
bekendgemaakt op de website van beide partijen. 

E. De functionaris voor gegevensbescherming van het Agentschap Zorg en Gezondheid heeft 
op 8 januari 2021 advies met betrekking tot een ontwerp van dit protocol gegeven. 

F. Het opstellen van voorliggend protocolakkoord voor de omkadering van de lokale initiatieven 
werd besproken met de functionarissen voor de gegevensbescherming van de Vlaamse lokale 
besturen op de VVSG-werkgroep informatieveiligheid van 30 november 2020 en verder 
uitgewerkt met een aantal leden van deze werkgroep voor wat betreft de voorgestelde 
gegevensuitwisseling, de definiëring en uitvoering van de voorliggende gegevensverwerking. 

G. De functionaris voor gegevensbescherming van gemeente Oud-Heverlee heeft op [datum] 
advies met betrekking tot een ontwerp van dit protocol gegeven. 

WORDT OVEREENGEKOMEN WAT VOLGT: 

Artikel 1: Onderwerp 

In dit protocol worden de voorwaarden en modaliteiten van de elektronische mededeling van de 
persoonsgegevens zoals omschreven in artikel 3 door het Agentschap Zorg en Gezondheid 
(AZG) aan gemeente Oud-Heverlee uiteengezet. 

Artikel 2: Rechtvaardigingsgronden van zowel de mededeling als de inzameling van de 
persoonsgegevens 

De beoogde gegevensverwerking door de gemeente Oud-Heverlee is gebaseerd op: 

-          Deze verwerking is noodzakelijk om te voldoen aan een wettelijke verplichting die op de 
verwerkingsverantwoordelijke rust (artikel 6, lid 1, c AVG); 

-          Deze verwerking is noodzakelijk voor doeleinden van preventieve of 
arbeidsgeneeskunde, voor de beoordeling van de arbeidsgeschiktheid van de werknemer, 
medische diagnosen, het verstrekken van gezondheidszorg of sociale diensten of 
behandelingen dan wel het beheren van gezondheidszorgstelsels en -diensten of sociale 
stelsels en diensten (artikel 9, lid 2, h AVG); 

-          Deze verwerking is noodzakelijk om redenen van algemeen belang op het gebied van de 
volksgezondheid, zoals bescherming tegen ernstige grensoverschrijdende gevaren voor de 
gezondheid of het waarborgen van hoge normen inzake kwaliteit en veiligheid van de 
gezondheidszorg en van geneesmiddelen of medische hulpmiddelen (artikel 9, lid 2, i AVG). 

Het Agentschap Zorg en Gezondheid (AZG) heeft de opgevraagde gegevens oorspronkelijk 
verzameld voor volgende doeleinden: 

-          De gezondheidsinspectiediensten van de deelstaten hebben in het kader van het 
tegengaan van de uitbreiding van schadelijke effecten die veroorzaakt zijn door het coronavirus 
COVID-19 de mogelijkheid om maatregelen, zoals een tijdelijke afzondering, op te leggen aan 
de betrokken personen. Het gebruik van de gegevens voor het uitvoeren en het handhaven van 
die maatregelen is geregeld met het doeleinde, vermeld in artikel 3, §3, van het 
samenwerkingsakkoord van 25 augustus 2020. Op grond van artikel 34/1 van het decreet van 
21 november 2003 kan het agentschap de gegevens in het kader van de handhaving van die 
maatregelen ook aan de gemeenten bezorgen. 

De gemeente Oud-Heverlee zal de opgevraagde gegevens verwerken voor volgende 
doeleinden: 
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- Voor de controle op de maatregelen bepaald in artikel 47/1 van het decreet van 21 november 
2003, zoals verder geconcretiseerd in het besluit Vlaamse Regering 8 januari 2021 tot 
uitvoering van artikel 34/1, tweede lid, en artikel 47/1 van het decreet van 21 november 2003 
betreffende het preventieve gezondheidsbeleid en tot wijziging van het besluit van de Vlaamse 
Regering van 12 juni 2020 tot uitvoering van het decreet van 29 mei 2020 tot organisatie van de 
meldingsplicht en het contactonderzoek in het kader van COVID-19. 

- Voor de handhaving van de maatregelen bepaald in artikel 47/1 van het decreet van 21 
november 2003, zoals verder geconcretiseerd in het besluit Vlaamse Regering 8 januari 2021 
tot uitvoering van artikel 34/1, tweede lid, en artikel 47/1 van het decreet van 21 november 2003 
betreffende het preventieve gezondheidsbeleid en tot wijziging van het besluit van de Vlaamse 
Regering van 12 juni 2020 tot uitvoering van het decreet van 29 mei 2020 tot organisatie van de 
meldingsplicht en het contactonderzoek in het kader van COVID-19. Deze handhaving bestaat 
uit de mogelijkheid om een proces-verbaal op te stellen met het oog op het opleggen van de in 
artikel 79 van het decreet van 21 november 2003 bepaalde strafsancties. 

- Overeenkomstig artikel 135, § 2 Nieuwe Gemeentewet hebben de gemeenten tot taak het 
voorzien, ten behoeve van de inwoners, in een goede politie, met name over de zindelijkheid, 
de gezondheid, de veiligheid en de rust op openbare wegen en plaatsen en in openbare 
gebouwen. Meer bepaald wordt aan de gemeente toevertrouwd: 

- het nemen van passende maatregelen om rampen en plagen, zoals brand, epidemieën en 
epizoötieën te voorkomen en het verstrekken van de nodige hulp om ze te doen ophouden 
(artikel 135, §2, lid 2, 5° Nieuwe Gemeentewet); 

- het nemen van de nodige maatregelen, inclusief politieverordeningen, voor het tegengaan van 
alle vormen van openbare overlast (artikel 135, §2, lid 2, 7° Nieuwe Gemeentewet); 

Het doeleinde van de verdere verwerking van deze persoonsgegevens door de gemeente Oud-
Heverlee is verenigbaar met de doeleinden waarvoor het Agentschap Zorg en Gezondheid 
(AZG) de gegevens oorspronkelijk heeft verzameld, gezien zij omkaderd is door een 
rechtsgrond (artikel 6, lid 1, c AVG), noodzakelijk is voor doeleinden van preventieve of 
arbeidsgeneeskunde (artikel 9, lid 2, h AVG) en noodzakelijk is om redenen van algemeen 
belang op het gebied van de volksgezondheid (artikel 9, lid 2, i AVG). 

Artikel 3: De gevraagde persoonsgegevens en de categorieën en omvang van de 
gevraagde persoonsgegevens conform het proportionaliteitsbeginsel 

In onderstaande tabel wordt een overzicht gegeven van de verschillende persoonsgegevens die 
worden meegedeeld, alsook de verantwoording van de proportionaliteit en de bewaartermijn 
van de gegevens. 

Het betreft geen persoonsgegevens als vermeld in artikel 9 en/of 10 van de algemene 
verordening gegevensbescherming. Indien dat wel het geval is, wordt dit gespecificeerd in 
onderstaande tabel. 

Gegeven 1 

het concrete gegeven dat 
wordt meegedeeld. Als er 
veel gegevens zijn, kunnen 
ze in clusters worden 
vermeld.  

- de voor- en achternaam; 

- het adres van de plaats waar de persoon in tijdelijke 
afzondering gaat; 

- de termijn van de tijdelijke afzondering. 

Verantwoording 
proportionaliteit 

waarom elk gegeven 
noodzakelijk is voor het 
gevraagde doel. Als in artikel 
1 en 2 verschillende doelen 
zijn opgegeven, aangeven 
voor welk doel het gegeven 
wordt meegedeeld 

Deze persoonsgegevens zijn toereikend, ter zake dienend en 
niet overmatig uitgaande van de vooropgestelde doeleinden, 
m.n. de controle op en handhaving van de maatregelen 
betreffende tijdelijke afzondering zoals vermeld in artikel 47/1 
van het decreet van 21 november 2003 en zoals verder 
geconcretiseerd in het besluit Vlaamse Regering 8 januari 
2021 tot uitvoering van artikel 34/1, tweede lid, en artikel 47/1 
van het decreet van 21 november 2003 betreffende het 
preventieve gezondheidsbeleid en tot wijziging van het besluit 
van de Vlaamse Regering van 12 juni 2020 tot uitvoering van 
het decreet van 29 mei 2020 tot organisatie van de 
meldingsplicht en het contactonderzoek in het kader van 
COVID-19.  
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Artikel 34/1 van het decreet van 21 november 2003 voorziet dat de meegedeelde gegevens 
door de gemeente Oud-Heverlee uiterlijk tot het einde van de maatregel, bepaald in artikel 47/1 
van hetzelfde decreet bewaard kunnen worden. De termijnen van tijdelijke afzondering worden 
geconcretiseerd in het besluit Vlaamse Regering 8 januari 2021 tot uitvoering van artikel 34/1, 
tweede lid, en artikel 47/1 van het decreet van 21 november 2003 betreffende het preventieve 
gezondheidsbeleid en tot wijziging van het besluit van de Vlaamse Regering van 12 juni 2020 
tot uitvoering van het decreet van 29 mei 2020 tot organisatie van de meldingsplicht en het 
contactonderzoek in het kader van COVID-19. 

Deze bewaartermijn kan worden verantwoord gezien het gevaar dat de personen die in een 
hoogrisicogebied zijn geweest en anderen met een verhoogd risico kunnen vormen voor de 
volksgezondheid. Zowel voor personen die in een hoogrisicogebied zijn geweest, als voor 
andere personen die een verhoogd risico op COVID-19 hebben, wordt de termijn van de 
tijdelijke afzondering ingekort als blijkt dat ze geen gevaar vormen voor de volksgezondheid. 

Artikel 4: De categorieën van ontvangers en derden die mogelijks de gegevens eveneens 
verkrijgen  

De gemeente Oud-Heverlee zal de meegedeelde persoonsgegevens in het kader van de in 
artikel 2, 2°, vooropgestelde finaliteiten kunnen meedelen aan volgende categorie(ën) van 
ontvangers: 

-          Volgende diensten van de gemeente Oud-Heverlee kunnen toegang hebben tot de 
gevraagde persoonsgegevens: 

• de burgemeester van gemeente Oud-Heverlee op grond van zijn algemene 
bevoegdheid inzake het garanderen van de openbare veiligheid; 

• de diensten, waaronder de lokale politiezone, die belast worden met de controle op en 
handhaving van de maatregel. 

-          Daarnaast kunnen de gevraagde gegevens worden medegedeeld aan of ingezien door: 

• De noodplanambtenaar van de betrokken gemeente op grond van zijn algemene 
bevoegdheid inzake de coördinatie van de nood- en interventieplanning. 

Elke eventuele mededeling van de gevraagde persoonsgegevens door de gemeente Oud-
Heverlee moet voorafgaandelijk aan het Agentschap Zorg en Gezondheid (AZG) worden 
gemeld en moet uiteraard in overeenstemming zijn met de relevante wet- en regelgeving inzake 
de bescherming van natuurlijke personen bij de verwerking van persoonsgegevens. Dat 
betekent onder meer dat de gemeente Oud-Heverlee waar vereist een protocol sluit voor de 
mededeling van de gevraagde gegevens. 

Artikel 5. Periodiciteit van de mededeling en de duur van de mededeling 

De persoonsgegevens zullen casusgewijs en dus onregelmatig worden meegedeeld omdat de 
persoonsgegevens van een persoon als vermeld in artikel 47/1, §1, eerste lid, §2, eerste lid, en 
§3, eerste lid van het decreet van 21 november 2003, slechts met de gemeente worden 
gedeeld met het oog op de controle op en handhaving van de maatregelen, vermeld in artikel 
47/1, door de burgemeester van de hoofdverblijfplaats of een andere gepaste plaats waar die 
persoon in tijdelijke afzondering. 

De mededeling blijft geldig zolang het protocol overeenkomstig artikel 11 van dit protocol blijft 
bestaan. 

Artikel 6: Beveiligingsmaatregelen 

Deze persoonsgegevens worden ter beschikking gesteld in een CSV-bestand aan 1 door de 
gemeente aangeduide contactpersoon via de Database take-away service (API) dat via HTTPS 
zal kunnen worden afgehaald. Volgende beveiligingsmaatregelen werden getroffen op 
Database en Database take-away[1]: 

• User and Access management 

• Encryptie at rest; 

• Encryptie in transit; 

De volgende specifieke organisatorische en technische beveiligingsmaatregelen voor de 
verwerking van persoonsgegevens moeten voor de gegevensmededeling worden voorzien: 

1°      de medewerkers van de betrokken diensten en de burgemeester hebben een 
geheimhoudingsverklaring ondertekend, waarin hen wordt gewezen op het feit dat zij gehouden 

file://///19FSOH/Gemeente/VrijeTijd/NOODPLANNING/BNIP'S/Covid-19/Protocol_Quarantainehandhaving%20_finaal%202_ingevuld.docx%23_ftn1
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zijn aan het beroepsgeheim. Die geheimhoudingsverklaring vermeldt de verplichtingen waaraan 
de medewerkers moeten voldoen, en ook de mogelijke sancties die zij kunnen oplopen bij niet 
naleving van het beroepsgeheim; 

2°      bij gegevensuitwisseling, het vaststellen van de technische en organisatorische 
maatregelen ter bescherming van de persoonsgegevens die genomen moeten worden, bij de 
definiëring en uitvoering van nieuwe verwerkingen van persoonsgegevens of bij aanpassingen 
aan de bestaande verwerkingen raadpleegt het Agentschap Zorg en Gezondheid (AZG), een 
Veiligheidsteam, dat minstens is samengesteld uit de functionaris voor gegevensbescherming 
van het AZG en functionarissen voor gegevensbescherming van de Vlaamse lokale besturen uit 
de VVSG-werkgroep; 

3°      de technische en organisatorische maatregelen die worden genomen ter bescherming 
van de persoonsgegevens kunnen worden geaudit door een intern of extern auditteam. 

De gemeente Oud-Heverlee treft in overleg met de eigen functionaris van de 
gegevensbescherming alle gepaste organisatorische en technische beveiligingsmaatregelen ter 
beveiliging van de ontvangen persoonsgegevens bij verdere verwerking. 

De gemeente Oud-Heverlee moet kunnen aantonen dat alle vereiste beveiligingsmaatregelen 
getroffen werden.  Op eenvoudig verzoek van het Agentschap Zorg en Gezondheid (AZG) moet 
de gemeente Oud-Heverlee hiervan aan het Agentschap Zorg en Gezondheid (AZG) het bewijs 
overmaken. 

Artikel 7: Kwaliteit van de persoonsgegevens 

Zodra de gemeente Oud-Heverlee één of meerdere foutieve, onnauwkeurige, onvolledige, 
ontbrekende, verouderde of overtollige gegevens in de persoonsgegevens, vermeld in artikel 3, 
vaststelt (al dan niet op basis van een mededeling van de betrokkene, meldt zij dat onmiddellijk 
aan het Agentschap Zorg en Gezondheid (AZG) die na onderzoek binnen 7 kalenderdagen na 
de melding van de voornoemde vaststellingen de gepaste maatregelen treft en de gemeente 
hiervan vervolgens op de hoogte brengt. 

Artikel 8: Sanctie bij niet-naleving 

Bij inbreuken op de toepassing van het artikel 34/1 van het decreet van 21 november 2003 
betreffende het preventieve gezondheidsbeleid geldt de bestraffing voor het niet-naleven van 
verordening (EU) 2016/679 van 27 april 2016 van het Europees Parlement en de Raad 
betreffende de bescherming van natuurlijke personen in verband met de verwerking van 
persoonsgegevens en betreffende het vrije verkeer van die gegevens en tot intrekking van 
Richtlijn 95/46/EG en de wet van 30 juli 2018 betreffende de bescherming van natuurlijke 
personen met betrekking tot de verwerking van persoonsgegevens. 

Onverminderd haar recht om een schadevergoeding te vorderen en in afwijking van artikel 5, 
2°, kan het Agentschap Zorg en Gezondheid (AZG) dit protocol middels eenvoudige 
kennisgeving en zonder voorafgaandelijke ingebrekestelling eenzijdig beëindigen indien de 
gemeente Oud-Heverlee deze persoonsgegevens verwerkt in strijd met hetgeen bepaald is in 
dit protocol, met de algemene verordening gegevensbescherming of met andere relevante wet- 
of regelgeving inzake de bescherming van natuurlijke personen bij de verwerking van 
persoonsgegevens. 

Artikel 9: Meldingsplichten 

Partijen engageren zich in het licht van artikel 33 van de algemene verordening 
gegevensbescherming om elkaar via de functionarissen voor gegevensbescherming zonder 
onredelijke vertraging op de hoogte te stellen van elk gegevenslek dat zich voordoet 
betreffende de meegedeelde gegevens met impact op beide partijen en in voorkomend geval 
onmiddellijk gezamenlijk te overleggen teneinde alle maatregelen te nemen om de gevolgen 
van het gegevenslek te beperken en te herstellen. De partijen verschaffen elkaar alle informatie 
die ze nuttig of nodig achten om de beveiligingsmaatregelen te optimaliseren. 

De gemeente Oud-Heverlee brengt het Agentschap Zorg en Gezondheid (AZG) onmiddellijk op 
de hoogte van wijzigingen van wetgeving met impact op voorliggend protocol, zoals de finaliteit, 
proportionaliteit, frequentie, duurtijd enz. en in voorkomend geval van wijzigingen omtrent de 
verwerkers. 

Artikel 10: Toepasselijk recht en geschillenbeslechting 

Dit protocol wordt beheerst door het Belgisch recht. 
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Alle geschillen die voortvloeien uit of verband houden met dit protocol worden beslecht door de 
bevoegde rechtbank in Brussel. 

Artikel 11: Inwerkingtreding en opzegging 

Dit protocol treedt in werking op de datum van ondertekening.  

Partijen kunnen in onderlinge overeenstemming dit protocol te allen tijde schriftelijk opzeggen. 

Het protocol eindigt tevens van rechtswege wanneer er geen rechtsgrond meer bestaat voor de 
gevraagde doorgifte van persoonsgegevens. 

Opgemaakt te Brussel, op [DATUM], in evenveel exemplaren als dat er partijen zijn. 

_________________________                                                       _______________________
____ 

dhr. Dirk Dewolf                                                                             Bart Clerckx - Burgemeester 

namens het Vlaamse Agentschap                                                    Namens de gemeente Oud-
Heverlee 

Zorg en Gezondheid 
(AZG)                                                             ___________________________ 

                                                                                                    Marijke Pertz – Algemeen 
directeur 

                                                                                                    Namens de gemeente Oud-
Heverlee 

  

[1]Technische Informatie en veiligheidsdocumenten kunnen op vraag beschikbaar worden 
gemaakt via de functionaris voor gegevensbescherming van het agentschap Zorg en 
Gezondheid. 

Tussenkomsten 

Schepen Mattias Bouckaert: dit reglement regelt de informatiedoorgave en benadrukt dat we 
inzetten op sensibiliseren. We willen niet bestraffend optreden. 

Burgemeester Bart Clerckx: ik krijg dagelijks een lijst met inwoners die in quarantaine moeten 
zijn. De dokter neemt telefonisch contact op om na te gaan of de quarantaine lukt en of er hulp 
nodig is. Als we de inwoners niet kunnen bereiken, wordt de burgemeester verwittigd en dan 
wordt bekeken wat de volgende stap is: nog meer trachten in contact te komen en indien nodig 
via de politie. We willen geen heksenjacht. 

Raadslid Patrice Lemaitre: wat met de privacygegevens, de gegevens moeten versleuteld 
doorgegeven worden. Hebben we een procedure daarvoor? Worden de gegevens vernietigd 
zoals het moet? 

Burgemeester Bart Clerckx: ik krijg elke dag een lijst en download dat als excel en vul dat aan 
in een onedrive waar de dokter toegang toe heeft. Dat is GDPR-gewijs afgedekt. De gegevens 
zitten enkel in de onedrive en er heeft maar een zeer beperkt aantal mensen toegang toe. Ik 
kan niet zien waarom die mensen in quarantaine moeten zijn. 

Raadslid Marc Binon: is er een mogelijkheid dat het in de omgeving van het Zoet Water weer 
verplicht wordt een mondmasker te dragen? 

Burgemeester Bart Clerckx: dat is nog niet aan de orde, we volgen op wat er nationaal en door 
de gouverneur wordt beslist. 

Schepen Mattias Bouckaert: in de zomer was er geen beperking tot omgang met maximum vier 
personen en enkel buiten. Die regel is er nu wel. dat maakt wel een verschil. 

 

Bijkomend agendapunt: Gemeentelijk Actieprogramma 2020 – betreffende inventaris van 
onbebouwde percelen in handen van Vlaamse besturen en semipublieke rechtspersonen 
(CD&V Paul Vleminckx) 

Juridische gronden 

Het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen: in het bijzonder art. 40, 
41, 56 en 57 over de bevoegdheden van de gemeenteraad en van het college; 

Het decreet Grond- en Pandenbeleid van 27 maart 2009 en latere wijzigingen; 

file://///19FSOH/Gemeente/VrijeTijd/NOODPLANNING/BNIP'S/Covid-19/Protocol_Quarantainehandhaving%20_finaal%202_ingevuld.docx%23_ftnref1
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Het besluit van de Vlaamse regering van 16 november 2018 houdende subsidiëring van 
intergemeentelijke projecten ter ondersteuning van het lokaal woonbeleid, 

Het besluit van de gemeenteraad van Oud-Heverlee van 27 augustus 2019 waarin deze 
besliste om deel te nemen aan het project lokaal woonbeleid IGS Wonen aan de Velp van IGO 
div goed te keuren; 

Het Ministerieel besluit van 12 december 2019 met de toekenning van subsidie aan het IGS-
project Wonen aan de Velp’ 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Paul Vleminckx, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 
toegevoegd. 

Om aan te tonen dat een gemeente voldoende inspanningen levert, moet er in een verdere fase 
aangetoond worden dat de instrumenten om een sociaal woonaanbod te verwezenlijken 
regelmatig gebruikt worden. Eén van die instrumenten is het gemeentelijk actieprogramma. 

zoals gedefinieerd in art. 4.1.7 van het decreet Grond- en Pandenbeleid. 

“Door middel van haar regiefunctie, vermeld in artikel 28 van de Vlaamse Wooncode, waakt de 
gemeente er over dat de diverse Vlaamse besturen en Vlaamse semipublieke rechtspersonen 
geconcerteerde acties ondernemen opdat, binnen een periode van tien jaar naar aanleiding van 
de organisatie van een grootschalig steekproefonderzoek als vermeld in artikel 24, § 3, van de 
Vlaamse Wooncode, de gezamenlijke oppervlakte aangewend wordt om het bindend sociaal 
objectief, vermeld in artikel 4.1.2 van dit decreet, te behalen. De gemeenteraad stelt ter zake 
een actieprogramma vast.” 

Argumentatie 

De gemeente werkt samen met SHM Dijledal, SHM SWaL, SVK Spit en het IGS woonproject 
‘Wonen aan de Velp’ om een aanbod aan sociale huurwoningen te realiseren. 

Het gemeentelijk actieprogramma met bijhorende inventaris van onbebouwde bebouwbare 
percelen in handen van Vlaamse besturen werd besproken tijdens het lokaal overleg van 14 juli 
2020. 

In de gemeente bevinden zich geen percelen van Vlaamse semipublieke rechtspersonen, 
vermeld in artikel 1.2, eerste lid, 21° van het decreet van 27 maart 2009 betreffende het grond- 
en pandenbeleid. 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Artikel1: De gemeenteraad keurt het ontwerp van het gemeentelijk actieprogramma met 
bijhorende inventaris van onbebouwde bebouwbare percelen in handen van Vlaamse besturen 
en semipublieke rechtspersonen goed. 

Artikel 2: Het Actieprogramma 2020 wordt door het IGS Wonen aan de Velp aan de afdeling 
Woonbeleid van Wonen-Vlaanderen bezorgd. 

Tussenkomsten 

Schepen Jos Rutten; we hebben een BSO en één van de instrumenten om die taakstelling te 
realiseren is het onderzoek van het bouwpotentieel van openbare besturen en semi-publieke 
besturen op ons grondgebied. Deze nota geeft een overzicht van dat potentieel. 

Raadslid Patrice Lemaitre: wat gebeurt er met de hoek Korbeekdamstraat-Groenstraat. Telt dat 
niet meer voor BSO? 

Schepen Jos Rutten: dat perceel zit in de grondbank en we willen dat er uit halen om er een mix 
van woontypes te realiseren, ook voor een deel sociale woningen die dan ook meetellen voor 
BSO. Opname in de grondbank wil zeggen dat we het willen verkopen.  

 

Bijkomend agendapunt: Vraag: Neutraliteit Gemeentelijke Nieuwsbrief (N-VA, Open Vld en 
Tom Teck) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van N-VA, 
Open Vld en Tom Teck, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 toegevoegd. 
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Op woensdag 20 januari 2021 werd er een gemeentelijke nieuwsbrief via mail uitgestuurd. Tot 
onze grote verbazing merkten we een trendbreuk op. Individuele schepenen krijgen blijkbaar de 
kans om de gemeentelijke nieuwsbrief te gebruiken als eigen communicatiekanaal. Hiermee 
verliest de gemeentelijke communicatie haar neutraliteit wat absoluut moet vermeden worden. 
Hetzelfde bericht zonder de politieke vermelding was perfect mogelijk. Desnoods had er 
geschreven kunnen worden: ‘Het gemeentebestuur doet een oproep aan…” 

Vragen: 
We stellen ons ook de vraag of dit initiatief moet genomen worden door de schepen van 
ondernemers? Is de WZC niet in staat om deze oproep zelf te lanceren? 
Is dit een initiatief vanuit het college of van de schepen van ondernemers?  
Werd de brief conform het gemeentedecreet artikel 279 § 5 ondertekend door de burgemeester 
en de algemeen directeur? 

Besluit 

Antwoord: 

Schepen Mattias Bouckaert: 

- het initiatief om handelaars te betrekken kwam van de RLE en daar wilde het college graag 
aan meewerken. Het idee om een brief te sturen kwam o.a. vanuit die gedachte. Het initiatief is 
gedragen door het college. De brief is volgens de regels van het decreet getekend. 

- het was niet de bedoeling om op die manier te communiceren, we herbevestigen dat de 
communicatie vanuit de gemeente neutraal blijft en moet verlopen.  

 

Bijkomend agendapunt: Neutraliteit Gemeentelijke Nieuwsbrief (N-VA, Open Vld en Tom 
Teck) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van N-VA, 
Open Vld en Tom Teck, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 toegevoegd. 

Op woensdag 20 januari 2021 werd er een gemeentelijke nieuwsbrief via mail uitgestuurd. Tot 
onze grote verbazing merkten we een trendbreuk op. Individuele schepenen krijgen blijkbaar de 
kans om de gemeentelijke nieuwsbrief te gebruiken als eigen communicatiekanaal. Hiermee 
verliest de gemeentelijke communicatie haar neutraliteit wat absoluut moet vermeden worden. 
Hetzelfde bericht zonder de politieke vermelding was perfect mogelijk. Desnoods had er 
geschreven kunnen worden: ‘Het gemeentebestuur doet een oproep aan…” 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Artikel 1: De gemeenteraad beslist om de gemeentelijke nieuwsbrief apolitiek te houden en zal 
de administratie de opdracht geven om zorgvuldig de berichten te scannen vooraleer ze 
gepubliceerd worden. De gemeenteraad herbevestigt dat de gemeentelijke nieuwsbrief de 
beslissingen van het college communiceert op neutrale wijze. 

Artikel 2: De gemeenteraad besluit in de volgende nieuwsbrief over deze beslissing te 
communiceren. 

Tussenkomsten 

Schepen Mattias Bouckaert: 

We willen artikel 1 herformuleren en artikel 2 niet goedkeuren. We willen het bestaande beleid 
herbevestigen. De gemeenteraad herbevestigt dat de gemeentelijke nieuwsbrief de 
beslissingen van het college communiceert op neutrale wijze. 

Bij de stemming gaat iedereen hiermee akkoord. 

 

Bijkomend agendapunt: Motie: onze pendelaars mogen niet gediscrimineerd worden (N-VA 
Diana Bulens) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Diana Bulens, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 
toegevoegd. 
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Volgens het Brusselse project SmartMove zullen pendelaars die vanaf 2022 Brussel 
binnenrijden met de wagen een tolheffing plus een kilometervergoeding moeten betalen.  
 
Het systeem bestaat uit een stadstol, en daarbovenop een heffing per gereden kilometer die 
varieert volgens spits- en dalperiode en het aantal fiscale pk’s van het voertuig.  
 
Voor de Brusselaars komt er een gedeeltelijke compensatie door de afschaffing van de 
verkeersbelasting. Voor de Vlaamse (en Waalse) autopendelaars is het een nieuwe bijkomende 
belasting. De belasting zal gelden over de volledige oppervlakte van het Gewest en zou kunnen 
oplopen tot 2.000 € per jaar. In totaal rekent Brussel op een opbrengst van maar liefst een half 
miljard euro. 
 
Hoewel de exacte modaliteiten nog bekend moeten worden, is het duidelijk dat het gaat 
om een fiscale ongelijkheid en een platte belastingverhoging. 
Meer dan de helft van de 700.000 Brusselse jobs wordt ingevuld door niet-Brusselaars. 
 
In onze gemeente werken meer dan 780 pendelaars in het Brussels gewest (*).  
 
Bijna veertig procent van die pendelaars gaat naar Brussel met de auto (**). In heel Brussel zijn 
er immers heel veel plaatsen die niet gemakkelijk bereikbaar zijn met het openbaar vervoer. 
Voor een werknemer die ’s morgens vroeg met de wagen de kinderen naar school brengt en 
daarna doorrijdt om te gaan werken in Brussel, is een alternatief nagenoeg onmogelijk. De 
maatregel is dan ook sociaal onwenselijk. Zo is er vandaag voor heel wat pendelaars geen 
andere keuze dan de wagen om op het werk te geraken. 
 
De inwoners van Oud-Heverlee  gaan ook naar Brussel voor dienstverlening, voor winkels, 
voor cultuur. Veel mensen uit onze streek zijn aangewezen op Brussel voor een ziekenhuis. Ze 
zouden binnenkort allemaal tol moeten betalen om van zo’n noodzakelijke dienstverlening te 
kunnen genieten. Is Brussel nog wel bereid om onze pendelaars te ontvangen die dag in dag uit 
bijdragen aan de economische ontwikkelingen van de Europese hoofdstad? 
 
Een belasting op het gebruik van de auto in plaats van op het bezit ervan is principieel niet 
verkeerd, maar dan moet de pendelaar kunnen beschikken over voldoende alternatieven: een 
performant openbaar vervoer, randparkings en park-and-rides, mobipunten, een netwerk aan 
veilige en vlotte fietssnelwegen enzovoort. Brussel mag geen kosten doorschuiven naar de 
pendelaars van Oud-Heverlee. De impactstudie wijst bovendien uit dat de tol niet in verhouding 
staat tot de eventuele tijdswinst door minder files. De welvaart van onze pendelaars gaat er 
hard op achteruit. 
De plannen van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering om een stadstol in te voeren kwamen 
eerder al aan bod in het Vlaams Parlement. Vlaanderen ondernam verschillende pogingen om 
tot overleg te komen, maar voorlopig bleven die zonder succes. Begin december keurde het 
Vlaams Parlement dan een resolutie goed (***) waarin men de Vlaamse Regering oproept op 
om ‘alle juridische middelen’ aan te wenden om ervoor te zorgen dat de stadstol de Vlaamse 
pendelaar niet discrimineert. Ook in het Waalse parlement klonk een zelfde oproep. 
 
Het is ongehoord dat het Brussels Hoofdstedelijk Gewest een éénzijdige belastingverhoging 
oplegt aan onze pendelaars. We vragen aan deze Raad dan ook om zich hiertegen te 
verzetten, en om zoals steeds op te komen voor de belangen van onze inwoners. Het argument 
dat Brussel enkel maar gebruik maakt van zijn gewestelijke autonomie gaat hier niet op. Het 
ene gewest kan niet zomaar beslissingen nemen waarbij de inwoners van de andere gewesten 
voor de kosten moeten opdraaien. Als je alleen maar alle lusten wilt en alle lasten bij iemand 
anders gaat leggen, dat heet vijandig nabuurschap.  
 
Via deze resolutie vragen wij aan de Vlaamse Regering om aan te dringen bij de Regering van 
het Brussels Hoofdstedelijk Gewest om actief de dialoog aan te gaan met de andere gewesten, 
én met de gemeentebesturen in haar ommeland, over haar voornemen tot invoering van een 
kilometerheffing of stadstol.  
 
We pleiten in de eerste plaats voor overleg. Daaruit volgt ook best een samenwerkingsakkoord. 
Indien deze dialoog geen oplossing biedt, moet de Vlaamse Regering alle juridische middelen 
gebruiken om ervoor te zorgen dat de Vlaamse pendelaar niet wordt gediscrimineerd. 

https://www.n-va.be/nieuws/vlaams-parlement-verzet-zich-tegen-brusselse-stadstol
https://www.n-va.be/nieuws/vlaams-parlement-verzet-zich-tegen-brusselse-stadstol
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We vragen bovendien dat het College van Burgemeester en schepenen van Oud-Heverlee 
contact opneemt met haar buurgemeenten en met de VVSG om na te gaan of gezamenlijk 
optreden mogelijk is teneinde de Brusselse stadstol te verhinderen of anderszins de impact 
ervan op onze pendelaars te minimaliseren. 
(*)        Census 2011 – Statbel, algemene Directie Statistiek 
(**)       Federale diagnostiek Woon-werkverkeer 2017, FOD Mobiliteit & vervoer 
(***)     Zie https://www.vlaamsparlement.be/parlementaire-documenten/parlementaire-
initiatieven/1449061 voor meer details.. 

Argumentatie 

Overwegende dat:  

• In onze gemeente meer dan 780 inwoners tewerkgesteld zijn in het Brussels 
Hoofdstedelijk gewest. Naar schatting bijna 40% daarvan is op de wagen aangewezen 
om hun werkplek te bereiken, vaak omdat er geen of onvoldoende alternatieven voor de 
wagen zijn; 

• Daarnaast heel wat van onze inwoners geregeld naar Brussel gaan om gebruik te 
maken van zaken zoals ziekenhuizen, winkels, openbare diensten of culturele 
instellingen; 

• de totstandkoming van een intelligente kilometerheffing voor lichte voertuigen 
opgenomen is in de Gemeenschappelijke Algemene Beleidsverklaring van de Brusselse 
Hoofdstedelijke Regeringen het Verenigd College van de Gemeenschappelijke 
Gemeenschapscommissie; 

• volgens die beleidsverklaring de totstandkoming van de kilometerheffing zal leiden tot de 
afschaffing van de verkeersbelasting voor de inwoners van het Brusselse 
Hoofdstedelijke Gewest. De Vlaamse pendelaars zullen daarentegen onderhevig blijven 
aan de Vlaamse verkeersbelasting waardoor ze onrechtmatig en ongelijk worden 
behandeld in vergelijking met de Brusselse pendelaars; 

• er voor de uitrol van een stadstol 93 miljoen euro is ingeschreven in de Brusselse 
hoofdstedelijke begroting voor 2021; 

• de Brusselse Hoofdstedelijke Regering in haar regeerakkoord aangeeft voorstander te 
zijn van overleg en van een samenwerkingsakkoord tussen de verschillende gewesten; 

• de Brusselse Hoofdstedelijke Regering tot op heden op geen enkele manier stappen 
heeft gezet om dat voornemen tot overleg en samenwerking te realiseren; 

• het Waals Parlement via een motie de Waalse Regering heeft opgeroepen tot overleg 
met de Brusselse Hoofdstedelijke Regering en, zo nodig, dat te agenderen op het 
Overlegcomité; 

• het Vlaams Parlement eveneens de Vlaamse Regering heeft gevraagd om Brussel op te 
roepen de dialoog aan te gaan, en om alle juridische middelen aan te wenden opdat de 
Vlaamse pendelaar door de invoering van een kilometerheffing en/of stadstol niet 
gediscrimineerd wordt; 

 
 

Met 7 stemmen voor (Francis Van Biesbroeck, Maggy Steeno, Tom Teck, Mark Binon, Frieda 
Vandevoorde, Sven Deferme, Diana Bulens), 12 stemmen tegen (Adinda Claessen, Bart 
Clerckx, Hanna Van Steenkiste, Katrien Timmermans, Jos Rutten, Kris Debruyne, Mattias 
Bouckaert, Paul Vleminckx, Sarah D'Hertefelt, Josien Van Dyck, David Huygens, Griet 
Spreuwers), 2 onthoudingen (Patrice Lemaitre, Raphaël Lilet) 

Besluit 

Artikel 1: De gemeenteraad verzet zich tegen de eenzijdige belastingsverhoging die het 
Brussels Hoofdstedelijk Gewest door een stadstol en kilometerheffing wil opleggen aan onze 
pendelaars; vraagt aan de Vlaamse Regering om: 

• aan te dringen bij de Regering van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest om actief de 
dialoog aan te gaan met de andere gewesten, én met de gemeentebesturen in haar 
ommeland, over haar voornemen tot invoering van een kilometerheffing of stadstol; 

https://www.vlaamsparlement.be/parlementaire-documenten/parlementaire-initiatieven/1449061
https://www.vlaamsparlement.be/parlementaire-documenten/parlementaire-initiatieven/1449061
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• als de dialoog met de andere gewesten geen oplossing biedt, alle juridische middelen 
aan te wenden opdat de Vlaamse pendelaar door de invoering van een kilometerheffing 
en/of stadstol niet gediscrimineerd wordt; 

Artikel 2: De gemeenteraad geeft opdracht aan het college van burgemeester en schepenen 
van Oud-Heverlee om contact op te nemen met haar buurgemeenten en met de VVSG om na 
te gaan of gezamenlijk optreden mogelijk is teneinde de Brusselse stadstol te verhinderen of 
anderszins de impact ervan op onze pendelaars te minimaliseren. 

Tussenkomsten 

Burgemeester Bart Clerckx: de meerderheid gaat twee keer neen stemmen omdat dit onze 
bevoegdheid niet is. Dit is de bevoegdheid van Vlaanderen waar N-VA in de regering zit. Op 18 
december werd dit op vraag van de Brusselse Regering besproken op het Overlegcomité, 
waarin de verschillende gewesten vertegenwoordigd zijn. Daar werd beslist dat er een 
overlegstructuur wordt opgezet tussen de verschillende gewesten om dit dossier verder te 
bespreken en heeft de Brusselse Regering zich ertoe geëngageerd om geen nieuwe beslissing 
te nemen zolang het overleg loopt. Wij willen dit overleg alle kansen geven. 

Raadslid Patrice Lemaitre: we onthouden ons want is geen gemeentelijke aangelegenheid. Als 
Vlaming zijn we tegen die belasting, hopelijk kan dit op Vlaams niveau aangepakt worden. 

Raadslid Tom Teck stemt wel voor dit punt. 

 

Bijkomend agendapunt: Vraag: De stormvogels  (N-VA Francis Van Biesbroeck) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Francis Van Biesbroeck, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 
toegevoegd. 

De huidige coalitie voorziet een budget voor de bouw van een sportcomplex voor de 
Stormvogels. We hebben begrepen dat men er wel voorwaarden gaat aan koppelen i.v.m. het 
gebruik door andere organisaties. De gemeente sluit hiervoor met de VZW De Stormvogels een 
gebruiksovereenkomst af. 

 
Onze vragen: 
-  hoever staat het met de wijziging van BPA? 
-  is er al een ontwerp van plan? 
-  is de overeenkomst met De Stormvogels van onbepaalde duur?  
-  kan de volgende legislatuur daar nog wijzigingen in aanbrengen? 
-  wat als de VZW haar verplichtingen niet kan nakomen.  
   Zijn de leden van de Raad van Beheer dan persoonlijk aansprakelijk?  
   Staan ze onherroepelijk borg ? 
-  wat als er ten gevolge van Covid 19 de provinciale clubs blijvend verminderde   
   inkomsten gaan hebben? Is daar een clausule voorzien in de overeenkomst? 

Besluit 

Antwoord: 

Schepen Katrien Timmermans: 

1) de eerste projectvergadering is achter de rug. Adviezen worden ingewonnen en Interleuven 
begeleidt dit proces. We wachten dit af. 

2) Het bestek voor een design & build is in de maak. Er zal een bureau gekozen worden dat 
ontwerpt én bouwt.  

3) Er is overleg geweest met de club over de grote lijnen van de samenwerkingsovereenkomst, 
de infrastructuur moet ook op geregelde tijdstippen ter beschikking gesteld worden aan andere 
verenigingen. Deze overeenkomst zal lopen over de legislaturen heen, uiteraard met de 
mogelijkheid om deze te herzien bij elke nieuwe legislatuur. Van zodra de effectieve bouwkost 
gekend is, zal de gebruiksvergoeding die de club zal betalen in het volgende meerjarenplan 
worden vastgelegd, in overleg met de club. Een bijdrage van de club gespreid over de jaren 
heen, thans voor dit MJP vastgelegd op € 20.000 per jaar. Dat bedrag is niet eenzijdig 
opgelegd. Er is overleg gepleegd met de club en rekening gehouden met hun mogelijkheden. Er 
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moet een evenwicht gevonden worden dus enerzijds een redelijke bijdrage van de club in totale 
bouwkost en anderzijds de financiële mogelijkheden van de club.  

4) Als de huur niet betaald wordt, zou de overeenkomst kunnen worden stopgezet en zou een 
"huurder" uit het pand kunnen worden gezet. Dit mag uiteraard niet gebeuren dat je als 
gemeentebestuur uw eigen jeugd uit het gebouw zet. Als de club de vergoeding niet kan 
betalen, zal rekenschap moeten gegeven worden over hun financieel beleid. Ook nu hebben zij 
een financieel plan voorgelegd aan het gemeentebestuur. Met de nieuwe kantine rekenen we 
op meer inkomsten voor de club. 

5) Voor de betaling van de huur wordt geen persoonlijke borgstelling gevraagd van individuele 
bestuursleden. Het gebouw blijft eigendom van de gemeente. Overleg met de club en 
transparantie van de club over hun financieel beleid, met aandacht voor de jeugdwerking, zijn 
essentieel om huurachterstallen te voorkomen.  

Raadslid Francis Van Biesbroeck: mensen die als vrijwilliger meewerken worden niet financieel 
aansprakelijk gesteld? 

Schepen Katrien Timmermans: als de vzw een lening aangaat en de bank vraagt een 
persoonlijke borgstelling, dan kan het zijn dat bij een faillissement van de club een 
aansprakelijkheid van de personen ontstaat. We moeten dat voorkomen door een goede 
samenwerking. De gemeente is bouwheer en vraagt een gebruikersvergoeding. Zo beperken 
we net het financieel risico voor de club. 

Raadslid Marc Binon: komt in de overeenkomst ook dat andere verenigingen gebruik kunnen 
maken van de infrastructuur zoals bij OHL? 

Schepen Katrien Timmermans: ja dat zal zo zijn. Jeugdkampen en themakampen kunnen daar 
in plaatsvinden.  

Raadslid Maggy Steeno: bij een vroeger ontwerp van de Stormvogels kwam men op een kost 
van 1,4 mio EUR en nu gaat het om 1,8 mio EUR. 

Schepen Katrien Timmermans: was het toen zonder BTW wellicht. Raadslid Maggy Steeno: dat 
moet ik nakijken. 

Raadslid Marc Binon: zo'n bouw staat er niet op 2 maanden, is er iets voorzien aan tijdelijke 
accommodatie? 

Schepen Katrien Timmermans: het nieuwe gebouw komt op ongeveer dezelfde locatie. Er komt 
een tijdelijke locatie aan de chirolokalen. Er komen douchecontainers en een kantine. Er is 
overleg met OHL en Bierbeek voor het gebruik van velden. Tijdelijke infrastructuur komt mee in 
het bestek en zijn dus in de raming van de kosten opgenomen.  

 

Bijkomend agendapunt: Vraag: Sociale woningen (N-VA Maggy Steeno) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Maggy Steeno, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 
toegevoegd. 

1. werkingsgebied                                                                                    
Tegen 1 januari 2023 moeten de sociale huisvestingsmaatschappijen (SHM’s) en sociale 
verhuurkantoren (SVK’s) één woonactor vormen binnen een werkingsgebied 
 
De Vlaamse Regering keurde op 18 december 2020 een voorontwerp van decreet, houdende 
wijziging van diverse decreten met betrekking tot wonen, een eerste keer principieel goed. 
In dit voorontwerp van decreet staan de decretale bepalingen die nodig zijn om de woon -
maatschappijen te creëren en dit juridisch zo vlot mogelijk te laten verlopen. Daarnaast omvat 
dit decreet de bepalingen om woonmaatschappijen te kunnen erkennen. Deze erkennings-
voorwaarden voor de woonmaatschappijen zijn gebaseerd op een combinatie van de 
bestaande erkenningsvoorwaarden van de SHM’s en de SVK’s. 
 
De Vlaamse Regering moet echter eerst de werkingsgebieden van de woonmaatschappijen 
afbakenen, vooraf aan de erkenning ervan. in onze gemeente zijn 2 huisvestingsmaat -
schappijen actief: Dijledal en Swal. In het bestuur van Swal wordt onze gemeente 
vertegenwoordigd door Adri Daniels (CD&V) en in Dijledal wordt ons bestuur vertegenwoordigd 
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door Jos Rutten. De Vlaamse Regering vroeg advies aan de lokale besturen in verband met 
hun keuze van woonmaatschappij. Onze burgemeester kreeg hiervoor een brief van de Minister 
van Wonen.  
 

Onze vragen:  
-wat heeft onze gemeente laten weten aan de minister? 
-heeft onze gemeente een keuze gemaakt voor wat betreft de huisvestingsmaatschappij? 

2. behalen van het sociaal objectief (BSO)                                          

Onze gemeente telde een grote achterstand voor wat betreft sociale woningen, 
niettegenstaande de verplichting om een groeipad te volgen. Tijdens de vorige legislatuur 
werden heel wat initiatieven genomen om het aantal sociale woningen te verhogen in onze 
gemeente. Dankzij deze inspanningen kwam onze gemeente terecht in categorie 2A. 
Onze gemeente zou een verbeterplan hebben ingediend want: 
categorie 2a: de gemeente volgt het groeipad niet, maar levert voldoende inspanningen om 
haar BSO te bereiken.  

Onze vraag: 
- welke initiatieven gaat de gemeente nemen om bij een volgende toetsing terecht te komen in 
categorie 1: de gemeente volgt het groeipad? 

  

Besluit 

Antwoord:  

Schepen Jos Rutten: 

1. werkingsgebied  

Oud-Heverlee heeft nog geen antwoord gegeven en nog geen keuze gemaakt omwille van 3 
redenen:. 

 
Wij hebben als OH een brief gekregen van Vlaams minister van Wonen, Matthias Diependaele, 
waarin dieper werd ingegaan op de krijtlijnen die de Vlaamse Regering uittekende en waarin 
wordt opgeroepen om te starten met het afbakenen van de werkingsgebieden. Elke 
provinciegouverneur  heeft echter ook de opdracht gekregen om gesprekken rond de 
regiovorming op te starten met de burgemeesters en bij de afbakening van de 
werkingsgebieden van de woonmaatschappij dient ook rekening gehouden te worden met deze 
regiovorming. Dus: eerst moet de oefening rond de regiovorming volledig zijn afgerond. 

Ten tweede moet er ook rekening gehouden met het beleid van de minister  en meer bepaald 
de  criteria opgelegd door minister Diependaele. Deze criteria zijn beleidsobjectieven en zijn 
cumulatief: 

- Er kan maar één woonactor per gemeente zijn, maar een woonactor kan actief zijn in 
meerdere gemeenten. De woonmaatschappij omhelst de huidige SVK- en SHM-taken. 

- De werkingsgebieden worden best afgestemd op de referentieregio’s die de Vlaamse 
Regering zal vastleggen op basis van de lopende bevraging die loopt tot eind 2020. Het 
werkingsgebied van de woonmaatschappij moet niet per se samenvallen met de 
referentieregio’s, maar moet er wel binnen vallen. 

- De nieuwe woonmaatschappij telt minimaal 1000 sociale huurwoningen (hierbij wordt geen 
rekening gehouden met de woningen in huur genomen op de private huurmarkt met het oog op 
onderverhuring overeenkomstig de reglementering inzake het sociaal huurstelsel), aangezien 
dit nu ook de minimale schaal vormt voor de sociale huisvestingsmaatschappij. 

–  De huidige complementaire expertise moet gegarandeerd blijven in de nieuw te vormen 
woonmaatschappij. Het behoud van de SVK-expertise is noodzakelijk bij de afbakening van de 
werkingsgebieden. 

Aanvullend: 

- Er is één aaneensluitend, niet-overlappend werkingsgebied per woonmaatschappij. 

- Een werkingsgebied mag geen ander werkingsgebied omsluiten, tenzij dat omsloten 
werkingsgebied bestaat uit meerdere gemeenten.  
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1. De besluitvorming en de keuze liggen, gelet op de complexiteit en gevoeligheid, niet in 
handen van Oud-Heverlee. In Oud-Heverlee zijn er twee SHM’en (Dijledal en SWAL) en 
1 SVK actief. In het werkingsgebied van SHM SWAL is Oud-Heverlee  een geïsoleerde 
gemeente. 

Gelet op al deze gegevens ligt de afbakening niet enkel in handen van de gemeente, daarom 
hebben wij nog geen antwoord gegeven. 

2. behalen van het sociaal objectief (BSO)  

Op 8 juli 2020 bracht Wonen-Vlaanderen de gemeenten op de hoogte van de voorlopige 
indeling in categorieën in het kader van de voortgangstoets 2020 met betrekking tot de stand 
van zaken van het Bindend Sociaal Objectief. Gemeenten in categorie 2 kregen drie maanden 
de tijd om een plan van aanpak te bezorgen waarin ze aantoonden dat ze voldoende 
inspanningen leveren om het BSO te bereiken.  

Het college van burgemeester en schepenen besliste over het plan van aanpak op 06 oktober 
2020. Dit werd aan wonen Vlaanderen overgemaakt op 08 oktober. 

De gemeenten werden door Wonen-Vlaanderen op de hoogte gebracht van de definitieve 
onderverdeling in categorieën. Oud-Heverlee is nog altijd ondergebracht in categorie 2a. 

Wonen-Vlaanderen beoordeelde het plan van aanpak van OH op basis van de regelgeving en 
concludeerde dat OH aantoont voldoende inspanningen te leveren om het BSO te bereiken via 
het plan van aanpak 

OH kampt met een historische achterstand op het vlak van de realisatie van het BSO. Alles zal 
in het werk gesteld worden (actieprogramma, actualisatie visienota sociaal wonen, toepassing 
voorzien instrumentarium, ….) 

Het is interessant om de resultaten van de officiële cijfers door wonen Vlaanderen te bekijken. 
Ik wil eventjes wijzen om de metingen van 31/12/2018 en 31/12/2019. 

De resultaten van de officiële metingen door wonen Vlaanderen zijn de volgende voor 2018 en 
2019: 

datum meting BSO sociale 
huurwoningen 

tekort effectief tekort met 
inbegrip van 
geplande 

gepland 

          

31/12/2018 99 84 72 8 

31/12/2019 99 85 51 34 

Een eenvoudige vaststelling: in 2019 is de inhaalbeweging van aantal geplande sociale 
woningen sterker verder gezet. 

Raadslid Maggy Steeno: dat gaat over plannen, niet over uitvoeringen. 

Schepen Jos Rutten: als je niet plant kan je niet realiseren. 

Raadslid Maggy Steeno: we volgen het op. 

Schepen Jos Rutten: we vinden het positief dat N-VA ons achter de veren zit voor de realisatie 
van sociale woningen. 

 

Bijkomend agendapunt: Vraag: Mobiliteit Proefopstellingen (N-VA Mark Binon) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Mark Binon, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 toegevoegd. 

Proefopstellingen.                                                                                           
De voorbije periode werden heel wat proefopstellingen uitgevoerd, zoals Brainestraat, 
Blandenstraat, Ophemstraat,…. Waarvan er sommigen, na protest of onder druk van sociale 
media, werden aangepast of weggehaald. Hierbij maken we ons de bedenking of men wel 
voeling heeft met de inwoners en de kostprijs van dit alles. 
 

Onze vraag: 
- wat is de kostprijs van het studiebureau geweest bijvoorbeeld voor het project Blandenstraat? 

https://www.wonenvlaanderen.be/termen#BSO
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Brainestraat? 
 

Besluit 

Antwoord: 

Schepen Hanna Van Steenkiste: sinds 2019 heeft de gemeente haar eigen 
mobiliteitsambtenaar die samen met de politie de proefopstellingen opmaakt, dus dan worden 
er maar zelden kosten gemaakt. Voor de Blandenstraat heeft Interleuven plannen gemaakt, de 
proefopstellingen hebben echter ook voor die straat geen meerkost betekent. Voor de 
Brainestraat werden wel kosten gemaakt voor de begeleiding van de participatie door PLOT in 
2019. Op zich worden kosten voor het uitvoeren van proefopstellingen intern gemaakt want 
materiaal wordt hergebruikt. 

Raadslid Marc Binon: arbeiders kosten toch ook veel geld, Marijke heeft dat ook nog gezegd. 
Ze kunnen misschien beter andere taken doen dan zo willekeurig. Wordt er wel met advies van 
de politie rekening gehouden, want soms wordt dat naast zich neergelegd. 

Schepen Hanna Van Steenkiste: ik weet niet meteen wat je bedoelt met naast zich neerleggen 
van advies van de politie. De proefprojecten worden wel degelijk met de politie doorgesproken. 

Schepen Mattias Bouckaert: we werken meer bepaald met Bart Stroobants die binnen de politie 
de deskundige is. Als andere mensen die bij de politie werken soms een andere mening 
hebben, is dat een private mening. 

Schepen Hanna Van Steenkiste benadrukt de waarde van proefopstellingen: net daarmee 
proberen we de mening van de inwoners te kennen vooraleer we tot een definitieve uitvoering 
overgaan.  

 

Bijkomend agendapunt: Mobiliteit Wegversmalling Maurits Noëstraat (N-VA Mark Binon) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Mark Binon, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 toegevoegd. 

Wegversmalling Maurits Noëstraat.                                                                     
Voorbij de S-bocht met de Monarkenweg, komende uit Oud-Heverlee, werden bij de 
wegversmalling, borden geplaatst met rood-witte pijl en arceringen die de versmalling 
aangeven. Deze borden zijn goed zichtbaar, maar in het donker ziet men bij het uitrijden van de 
versmalling de laatste borden (achterkant van de borden van de tegenover gestelde richting, 
niet. Tevens stellen we vast dat er op die plaats veel overstekend wild is. Doordat men extra 
oplettend moet kijken naar de versperring, zou men de overstekende dieren niet tijdig zien. 
We vragen daarom om een kleine aanpassing te doen zodat de afbakening duidelijk is. 

Met 21 niet gestemd (Adinda Claessen, Bart Clerckx, Hanna Van Steenkiste, Katrien 
Timmermans, Jos Rutten, Kris Debruyne, Mattias Bouckaert, Francis Van Biesbroeck, Maggy 
Steeno, Paul Vleminckx, Tom Teck, Patrice Lemaitre, Sarah D'Hertefelt, Mark Binon, Josien 
Van Dyck, Frieda Vandevoorde, Sven Deferme, David Huygens, Diana Bulens, Griet 
Spreuwers, Raphaël Lilet) 

Besluit 

Artikel 1: De gemeenteraad besluit om de achterkant van de borden een fluorand of reflectie 
tape te geven zodat de hindernis op de weg goed zichtbaar wordt. (artikel goedgekeurd met 
eenparigheid van stemmen) 

 
Artikel 2: De gemeenteraad besluit een bord te plaatsen met “opgepast overstekend wild”. 
(artikel niet goedgekeurd 2 onthoudingen (Open-VLD-, bij 12 stemmen tegen en 7 stemmen 
voor). 
 

Tussenkomsten 

Burgemeester Bart Clerckx: bij uw eerste opmerking heb je een punt. We zijn er met de 
technische dienst gepasseerd en we moeten dat oplossen met een extra bord op de achterkant. 
De invloed op het overstekend wild is nog niet bewezen en we merken daar nog geen echt 
probleem. Er zijn wel misschien teveel verkeersborden. Door de versmalling wordt er trager 
gelegen en daardoor is het veiliger voor wild. 
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Raadslid Marc Binon: ik heb begrip voor dat standpunt 

Eerste punt: iedereen voor 

Tweede punt open-vld wil zich onthouden, n-va stemt voor en de rest stemt tegen.  

 

Bijkomend agendapunt: Vraag: Mobiliteit Proefprojecten (N-VA Mark Binon) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Mark Binon, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 toegevoegd. 

Proefprojecten                                                                                            
In de gemeente lopen enkele proefprojecten met  wegversmallingen, parkeerstroken, zone 30,.. 
We merken dat sommige proefprojecten net verkeersproblemen creëren in plaats van deze op 
te lossen. We merken ook dat men geen rekening houdt met het verkeersreglement. Zo is er 
bijvoorbeeld aan De Molen een wegversmalling, doch de witte lijn met het verbod om van rijvak 
te veranderen is blijven bestaan. 

 
Onze vragen: 
- wordt elk proefproject voorgelegd aan de politiediensten, rekening houdend met de op dat 
ogenblik verplichte en aangeduide verkeerssituatie? 
- waarom wordt het totale plaatje niet bekeken door de uitvoerders? 

Besluit 

zie eerder punt 

Schepen Hanna Van Steenkiste: De middenbelijning moet nog verwijderd worden, maar het 
zandstralen lukt niet goed dus moet het overschilderd worden. Dat zou deze week moeten 
lukken. 

 

Bijkomend agendapunt: Mobiliteit Verkeer van marktkramers op de woensdag markt aan het 
Zoet Water (N-VA Mark Binon) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Mark Binon, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 toegevoegd. 

Verkeer van marktkramers op de woensdag markt aan het Zoet Water 
 
De parkeerstrook tegenover restaurant Saint Jean werd indertijd samen met de vijvers 
aangekocht. Dit maakt dat de gemeente hier verantwoordelijk is en de nodige aanpassingen 
kan uitvoeren. 
Naar aanleiding van de coronacrisis werd geopteerd om op die plaats een standplaats te 
creëren voor marktkramers. De huidige coalitie kiest voor een markt met uitsluitend 
voedingswaar. Dit houdt ook in dat men toekomst met wagens met koelcel. Deze zijn groot en 
geraken niet ingedraaid. De inrit is blijkbaar zeer moeilijk voor de standhouders. 

We vragen dan ook om de inrit aan te passen. 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Artikel 1: De gemeenteraad besluit de inrit naar de standplaatsen kritisch te bekijken opdat 
marktkramers vlotter kunnen inrijden.  

Tussenkomsten 

Schepen Katrien Timmermans: De marktkramers spreken met elkaar af en ze melden dat er 
geen probleem is. We pakken het kruispunt aan St Jean aan en zullen belijken of het mogelijk is 
om een bredere toegang te maken. 

Raadslid Marc Binon: ze kunnen inderdaad goed manoeuvreren, maar als er daar veel 
wandelaars zijn dan is het toch gevaarlijk. Kan er een bord verplaatst worden? 

Raadslid Katrien Timmermans: dat is wel iets dat we kunnen bekijken.  
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Bijkomend agendapunt: Vraag: Mobiliteit Parkeerproblemen Oude Nethensebaan (N-VA 
Francis Van Biesbroeck ) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Francis Van Biesbroeck, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 
toegevoegd. 

Parkeerproblemen Oude Nethensebaan.                                       
Het probleem begint ten tijde van de wegomlegging bij het heraanleggen van de 
Leuvensebaan. Heel wat mensen hebben toen deze landelijke weg ontdekt. De Oude 
Nethensebaan is een oude holle weg met beperkte breedte en op sommige plaatsen met 
beperkte zichtbaarheid , toch blijft nog steeds tweerichtingsverkeer toegelaten. Er is géén 
fietspad of voetpad voorzien. 
Hoewel deze baan te smal is ( ter hoogte van waar ze uitkomt op de Leuvensebaan amper 
plaats voor twee voertuigen) , wordt er toch meer gebruik van gemaakt sinds de versmallingen 
op de Leuvensebaan.  
Ook door zwaar verkeer ! 

Nu het Speelbos meer en meer gepromoot wordt , gaan ook mensen van buiten de gemeente 
daar al inrijden op weg naar de Speelbos. Gezien de toenemende drukte ( zie ook wat er op de 
Naamsestwg gebeurde thv Brasserie 500) wordt er steeds meer wild geparkeerd in alle straten 
naar de Speelbos , dus ook opnieuw op de smalle Oude Nethensebaan. 

 Onze vragen :   
- kan de Oude Nethensebaan tot uitsluitend plaatselijk verkeer omgevormd worden? 
- kan men een bord plaatsen met verbod voor zwaar verkeer? 
- kan er toegekeken worden op het wild parkeren tijdens de weekends en vakantieperiodes?  
- is er mogelijkheid om thv Speelbos meer parking te voorzien ? 

Besluit 

Antwoord:  

- kan de Oude Nethensebaan tot uitsluitend plaatselijk verkeer omgevormd worden? 
- kan men een bord plaatsen met verbod voor zwaar verkeer? 
- kan er toegekeken worden op het wild parkeren tijdens de weekends en vakantieperiodes? 
- is er mogelijkheid om thv Speelbos meer parking te voorzien ? 

Schepen Hanna Van Steenkiste: we werken aan een globaal mobiliteitsplan, dat zit voor 
SJWeert in de laatste fase en komt op de commissie ruimte in maart. We nemen nu niet op ad 
hoc basis een beslissing. We denken aan zone 30 en fietssuggestiestroken. We denken aan de 
wegenwerken die gaan gebeuren aan de Leuvensestraat en willen zeker zorgen voor 
parkeerverbod op de straat als er daar omleidingsverkeer op komt.  

Voor zwaar verkeer willen we werken aan een bovenlokale oplossing binnen de politiezone. 

Voor wildparkeren zullen de vraag doorgeven aan de politie en vragen dat ze zouden optreden. 
Als de problematiek groter wordt in de zomer bvb zijn er andere acties mogelijk zoals 
parkeerverbod.  

Voor corona was er genoeg plaats en nu is er door de corona meer nood aan parking, het is 
geen goede reden om in deze uitzonderlijke situatie meer parking te maken en dus meer 
verharding te voorzien. 

Raadslid Francis Van Biesbroeck vindt het toch een goed idee om meer plaats te voorzien want 
nu zet iedereen zich waar er maar een plaatsje vrij is. Dat is niet meer veilig.  

Burgemeester Bart Clerclx: het is een problematiek om over na te denken, je ziet aan het Zoet 
Water en de kapel en Torenvalk, Weertsedreef en speelbos. Het bos kan dat niet meer aan: 
overal staan wagens. Meer parking maken is niet evident. Niemand gaat met de bus komen 
vanaf de Brabanthal. Zondag was er een georganiseerde wandeling, daarom was er wel erg 
veel volk. We moeten misschien toegangsticketjes verkopen voor de toegang voor het bos 
(ludiek)  

Raadslid Francis Van Biesbroeck: de situatie is niet meer veilig. Moeten er mondmaskers 
gedragen worden of niet? 

Burgemeester Bart Clerckx: we moeten goede ideeën met elkaar delen. We moeten denken 
aan een oplossing. 
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Schepen Mattias Bouckaert: er komt ook een vaccinatiecentrum, we gaan daarom de parking 
achter de Roosenberg herstellen en opvolgen of dat dan wel voldoende is.  

Schepen Katrien Timmermans: we moeten ook het parkeren bij de kapel opvolgen en 
voldoende fietsenstallingen voorzien. 

Raadslid Diana Bulens misschien een tol invoeren? (ludiek) 

Raadslid Maggy Steeno: het is een goed idee om parkings te verruimen aan het Zoet Water. 

Raadslid Francis Van Biesbroeck: nog een vraagje aan Hanna: is dit al in de verkeersraad aan 
bod gekomen? Schepen Hanna Van Steenkiste: neen, dat kunnen we zeker doen. 

 

Bijkomend agendapunt: Vraag: Zwerfvuil (N-VA Sven Deferme ) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Sven Deferme, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 
toegevoegd. 

Bij het afleveren van een bouwvergunning staat steeds gestipuleerd, dat de bouwheer 
verantwoordelijk is voor het opruimen van het vuil rond de werf en niets mag achterlaten. 
Ook heeft de gemeente een reglement dat opruimingswerken kunnen gefactureerd worden aan 
de dader. 
We stellen ons vragen over de controle hierop door de gemeente?  
In Sint-Joris-Weert wordt de volgende fase van een verkaveling uitgevoerd langs de 
Kauwereelstraat. We vernemen van de bewoners dat er heel wat zwerfvuil rond de werf ligt. 
Het kan niet de bedoeling zijn dat de zwerfvuil peter/meter van de straat dit opruimt, vermits het 
een taak van de bouwheer is! 

Onze vraag: 

-       hoe verloopt de controle op het zwerfvuil bij dergelijke werf? 
-       hoeveel klachten zijn er al binnengekomen omtrent dit zwerfvuil in Sint-Joris Weert? 
-       welke initiatieven heeft de gemeente al genomen in het bijzonder aan de werf in de 
Kauwereelstraat? 
-       gaat de gemeente de opruimkosten factureren? 

Besluit 

Antwoord:  

Schepen Jos Rutten:  

Op 22 december 2020 hebben we een telefonische melding gekregen over rondslingerend vuil 
op de werf van Kwadraat in Groot Neerveld (net naast de Kauwereelstraat). Dit is toen gemeld 
aan Kwadraat, en zij hebben gemeld dit binnen de dag opgeruimd te hebben.  

Wij doen vanuit de gemeente OH geen actieve controle van werven voor zwerfvuil. Daar 
hebben we niet de nodige mankracht voor. De standaardaanpak bij melding van zwerfvuil op 
een werf is om de aannemer te contacteren, in tweede instantie – bij een blijvend probleem en 
het niet willen opruimen -  grijpt de gemeente in en factureert inderdaad aan de aannemer.  

Zwerfvuil kan altijd gemeld worden via milieu@oud-heverlee.be 

 

Bijkomend agendapunt: Vraag: Veranderen structuren (N-VA Maggy Steeno) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Maggy Steeno, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 
toegevoegd. 

Het is algemeen geweten dat bij de fusies in 1976 het politieke landschap een rol speelde in de 
beslissingen.  
Thans hertekent de Vlaamse Regering het landschap, maar ditmaal op basis van 
samenwerkingsakkoorden. Dus het werkveld. 
Zo kwam men tot 13 referentie regio’s. Aan de burgemeesters van de betrokken gemeentes 
werd gevraagd naar hun mening. 

mailto:milieu@oud-heverlee.be
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Zo zou Oud-Heverlee behoren tot de zone Oost Brabant, die geografisch samenvalt met het 
arrondissement Leuven.  
In de pers lezen we dat Hoeilaart en Overijse, tot hun grote ontgoocheling niet zouden behoren 
tot onze regio, maar tot Halle -Vilvoorde. Nochtans hebben wij als streek heel wat gemeen. 
 
Onze vraag:  
- welk antwoord heeft de coalitie gegeven aan de Provincie? 
- wat is het standpunt tegenover de opmerking van Overijse en Hoeilaart? 

Besluit 

Antwoord:  

Burgemeester Bart Clerclx: Hoeilaart en Overijse behoren tot Halle-Vilvoorde en hebben 
gevraagd te mogen aansluiten bij Oost-Brabant en wij staan daar zeker positief tegenover, 
zoals de meeste burgemeesters in onze regio. Op 14 januari hebben we het advies gekregen 
dat de gouverneur naar de Vlaamse regering heeft gestuurd en daarin vraagt hij om die twee 
gemeenten over te hevelen naar Oost Brabant. Hij heeft dat advies gemaakt na bevraging bij 
alle gemeenten.  

 

Bijkomend agendapunt: Vraag: Onderhoud voetwegen (N-VA Francis Van Biesbroeck) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Francis Van Biesbroeck, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 
toegevoegd. 

De huidige coalitie is voor het behoud van voetwegen. Vanuit N-VA delen we die mening op 
voorwaarde dat de voetweg functioneel is. 

Wie voor behoud van voetwegen is, moet er ook voor zorgen dat deze hebben goed worden 
onderhouden. We hebben al enkele malen hiervan een punt gemaakt op de gemeenteraad. 
Voetweg: Bovenbosstraat/ Blandenstraat. Blandenstraat/Kortestraat. Er is ook heel wat te doen 
geweest rond voetweg 16 en de mysterieuze trap. De schepen vertelde indertijd dat er een 
onderhoudsplan is. 

We stellen vast dat de parallelle voetweg van voetweg 42 Winkels/Boslaan in Oud-Heverlee 
niet meer bestaat, waardoor voetweg 42, gelegen tussen de huizen, heel veel gebruikt wordt. 

Onze vraag: 
- is de parallelle voetweg van 42, afgeschaft?  
- zo ja, waarom heeft men gekozen voor afschaf en niet voor verlegging? 

Besluit 

Antwoord:  

Schepen Mattias Bouckaert: bedankt voor de gedeelde aandacht voor de voetwegen. Hij toont 
de atlas der buurtwegen via het delen van zijn scherm en legt uit: het tracé van de voetweg is 
het historische tracé van de atlas. We zien niet meteen een problematiek van een parallelle 
voetweg.  

Raadslid Francis Van Biesbroek: dat bekijken we. Zijn er paaltjes weggenomen?  

Schepen Mattias Bouckaert: ja dat klopt: voor de fietsvriendelijkheid. 

 

Bijkomend agendapunt: Vraag: Asbeststeunpakketten (N-VA Frieda Vandevoorde) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Frieda Vandevoorde, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 
toegevoegd. 

Asbest verwijderen is een gevaarlijke karwei omdat er stofdeeltjes kunnen vrijkomen. 
De minister voorziet extra budgetten om de asbest te verzamelen.  
 

Onze vragen:  
- heeft onze gemeente extra inspanningen geleverd om asbest veilig te verzamelen?  



26 januari 2021 

- welke acties voorziet men?  
- kunnen inwoners een asbeststeunpakket aanvragen? Zo ja, bij wie? 
  (kledij en materiaal en informatie)?    

Besluit 

Antwoord:  

Schepen Jos Rutten:  

Er is al van alles gebeurd. Ik pik 4 extra inspanningen eruit die samen zijn geleverd met 
Ecowerf. 

1 Inwoners kunnen hun asbestafval gratis naar het recyclagepark brengen. Enkel gebonden 
asbest is toegelaten. Voor ongebonden asbest dient een erkende verwijderaar te worden 
ingeschakeld. 
 
2 In de laatste maanden van 2020 hebben we de inwoners sterk aanbevolen om hun asbest 
verpakt naar het recyclagepark te brengen, om zo elke verspreiding van asbestvezels in de 
omgeving te voorkomen. Vanaf 1 januari 2021 is het verplicht om asbest 'verpakt' aan te 
leveren op de EcoWerf recyclageparken. Alle intercommunales moeten deze nieuwe 
verplichting ten laatste in juni van dit jaar invoeren. Binnen het werkingsgebied van EcoWerf is 
ervoor geopteerd om dit te doen vanaf 1 januari 2021. 
 
3 Sinds juli 2020 kan asbest op de EcoWerf recyclageparken enkel aangevoerd worden indien 
er gereserveerd wordt via het reservatiesysteem. Het reservatiesysteem werkt zeer goed. Elke 
inwoner krijgt een tijdsslot van 30 minuten toegewezen om asbest veilig en efficiënt aan te 
leveren. 

4 De containerparkwachters kregen een opleiding om veilig met asbest om te gaan, deze 
opleiding wordt regelmatig herhaald. De parkwachter zorgt ervoor dat asbest zorgvuldig in de 
recipiënt wordt gedeponeerd, hij mag daarbij niet helpen (anders komt hij/zij te veel in aanraking 
met asbest). Ze geven de nodige richtlijnen aan de inwoners die asbest aanbrengen. 

Acties voor de toekomst 

5 Het project van subsidiëring van de ophaling van asbest aan huis, werd einde 2020 
goedgekeurd. De aanbesteding voor aankoop van asbestzakken en beschermmateriaal werd 
gepubliceerd. De leveringstermijn van de zakken is zeer lang. We vermoeden dat we midden 
2021 het project kunnen opstarten. Binnen enkele maanden zal ECOWERF meer duidelijkheid 
verschaffen. We zullen uiteraard vanuit het gemeentebestuur tijdig communiceren. Ik wil wel 
benadrukken dat wij geen ‘doe-het-zelf’ promoten. Wel willen we de occasionele verwijdering 
van bepaalde asbestproducten door particulieren veiliger laten verlopen. De wetgeving laat 
immers toe dat bepaalde gebonden asbesttoepassingen zelf mogen ontmanteld worden. 
Voorafgaand aan de lancering van de ophaling aan huis, brachten particulieren deze golfplaten, 
vaak in verschillende beurten, onverpakt naar een recyclagepark. Door ze veilig verpakt aan 
huis op te halen worden heel wat risico’s verbonden tijdens het transport en het lossen op het 
recyclagepark vermeden. 

 

Bijkomend agendapunt: Vraag: Heraanleg Naamsesteenweg (N-VA Mark Binon) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Mark Binon, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 toegevoegd. 

Op het omgevingsloket staat de heraanleg van de Naamsestwg, bezwaarschriften voor 12/02. 

 
Wij hebben volgende vragen: 

• waarom gaat deze heraanleg maar tot aan de grens met Blanden? 

• waarom is er geen sprake meer van de aanleg van de fietsstraat in de Kerspeldreef? 

• waarom worden er middenbermen aangelegd aan de oversteek van de 
Parnassusdreef/Kerspeldreef. Worden deze dreven toch afgesloten voor autoverkeer? 

Enkele jaren geleden was er protest. Men beloofde toen om niets af te sluiten daar de 
Banhagestraat te smal is.  
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Bij het lossen van een vrachtwagen kan er immers geen verkeer nog weg uit de Kastanjelaan, 
Sapellenbos, Hertogenveld en de Banhagestraat. 

Vraag 
We stellen ons ook vragen over de bereikbaarheid voor hulpdiensten? 

Besluit 

Burgemeester Bart Clerckx: waar komt de opmerking van niet nagekomen beloftes? Er is nooit 
sprake geweest van een grotere werf? Er is gesproken over plannen maar niet over de 
uitvoering. Er is een problematiek van riolering, die eerst moet aangepakt worden door Fluvius 
en daarvoor gaat AWV geen werken doen. Het is zeer spijtig. AWV gaat wel de fietspaden tot 
aan de Duivenstraat fatsoeneren, helaas niet op dezelfde manier als in Heverlee. We hebben 
aangedrongen op een groter traject maar het lukt helaas niet door de problematiek van de 
riolering. Het is geen beslissing van Oud-Heverlee, integendeel. 

Schepen Hanna Van Steenkiste: de werken aan de Sapellenbos worden wel uitgevoerd. Er is 
een personeelswissel bij AWV en het was even uit het oog verloren. De fietspaden op ons 
grondgebied worden in maart uitgevoerd en de Sapellenbos gaat dan ook heraangelegd 
worden. De middenberm zorgt voor veilige oversteek maar sluit de weg niet af. Gemotoriseerd 
verkeer gaat zeker door kunnen, zoals hulpdiensten en vrachtwagens van AWV. Ook wagens 
van inwoners kunnen er door voor plaatselijk verkeer. De weg wordt niet afgesloten, er komen 
geen paaltjes.  

Raadslid Marc Binon stelt dat als je van Leuven komt er niet meer in kan rijden. als je uitrijdt 
kan je enkel richting Leuven en niet richting Blanden. Als er tussen de Duivenstraat en de 
Kastanjelaan een leverancier bezig is, is Sapellenbos de enige uitgang.  

Schepen Hanna Van Steenkiste: als je ziet dat dat een probleem is, dan raad ik je aan om 
bezwaar in te dienen bij AWV in het kader van de omgevingsvergunningsaanvraag.  

Burgemeester Bart Clerckx: ik kijk nu naar de plannen en het in- en uitrijden zal kunnen 
gebeuren.  

Raadslid Tom Teck: ik deel de bezorgdheid van Raadslid Marc Binon en wil vragen dat 
Burgemeester Bart Clerckx goed naar de plannen kijkt. Gaat de Sapellenbos via 
onderhoudswerken hersteld worden? Mag daar wel geasfalteerd worden?  

Schepen Jos Rutten: er is een beheerplan voor het Meerdaelwoud en daar kunnen 
uitzonderingen in staan op de gewone regels voor de aanvraag van een omgevingsvergunning. 

Raadslid Marc Binon: het is jammer dat het niet in de huidige vergunningsaanvraag staat.  

 

Bijkomend agendapunt: Vraag: Strooien met zout van de wegen die vallen onder de 
verantwoordelijkheid van de gemeente bij vriesweer (Open VLD) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Patrice Lemaitre, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 
toegevoegd. 

In de nacht van vrijdag 8/1 op zaterdag 9/1 heeft het gevroren zodat de meeste wegen er glad 
bij lagen ’s morgens op 9/1 maar er is blijkbaar niet gestrooid op de wegen die onder de 
verantwoordelijkheid van de gemeente vallen. Op 14 januari stond de gemeente klaar om de 
fietspaden te bestrooien. Op zaterdag 16/1 heeft het  gesneeuwd en is er gestrooid door de 
gemeentelijke diensten maar blijkbaar niet overal.  Op de website van de gemeente konden we 
geen strooiplan vinden. 

Vragen 

1. Bij welke omstandigheden wordt er zout/pekel gestrooid op de wegen die vallen onder 
de verantwoordelijkheid van de gemeente? Wie neemt hiertoe de beslissing? 

2. Wat is de strooicapaciteit van de gemeente? Op welk percentage van de gemeentelijke 
wegen kan er op één avond/nacht gestrooid worden? 

3. Is er een strooiplan? 

4. Mocht dan niet het geval zijn is het dan niet aangewezen om zo een plan op te stellen 
zodat onze inwoners weten waar ze aan toe zijn? 
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Besluit 

Antwoord:  

Burgemeester Bart Clerckx: 

De beslissing om te strooien wordt geëvalueerd op dagbasis aan de hand van het weerbericht 
door de technische dienst. Omstreeks 16 uur stuurt de verantwoordelijke een mail met de 
beslissing naar de burgemeester, algemeen directeur en politie.  Indien er twijfel is, bv 
temperaturen rond het nulpunt in combinatie met bv een nat wegdek of kans op neerslag, wordt 
dit afgetoetst met de dienst infra en/of het bestuur. In de week rijden we uit om 4 uur en in het 
weekend is dat later. Mocht strooien niet voorzien zijn, maar toch nodig blijken, kunnen zowel 
politie, burgemeester of gemeentediensten contact opnemen met de technische dienst om 
alsnog het strooien op te starten op basis van de gemaakte winterplanning die aan de 
betrokkenen rondgestuurd wordt voor het winterseizoen. De politie heeft telkens het nummer 
van de strooier die van wacht is. 

In principe kunnen we per nacht / ochtend zowel wegen als voetpaden strooien toch voor wat 
betreft de wegen zoals vermeld op de website. Aangezien bij de overige wegen de intensiteit 
van het verkeer vaak te laag is om strooien nuttig te maken (werkzaamheid van de zouten 
indien er niet of slechts weinig over gereden wordt is zeer beperkt), wordt hier enkel gestrooid 
indien dit nodig blijkt (vraag van de politie, inwoners, bestuur...). Te veel strooien is ook niet 
goed voor het wegdek en aanpalende beplantingen die ongewild toch met zout (via smeltwater) 
in contact komen. 

Een route duurt ca 3u voor de wegen en 4u30 voor de fietspaden. Normaal wordt er daarom om 
4 uur 's nachts gestart. Volgend materieel wordt hiertoe ingezet: kleine veegwagen voor de 
fietspaden met pekel; halverwege staat een vat om bij te tanken, grote vrachtwagen voor de 
wegen, desgevallend bijgestaan door de Unimog met een schop voor het sneeuwruimen. Sinds 
dit winterseizoen staat er een vulwagen aan het Zoet Water. 

Op de website staat meer informatie (zoekterm winterweer). We zetten de concrete plannen 
niet op de site om discussie over de straten te vermijden. Maar we hebben dus zeker wel een 
strooiplan. 

 

Bijkomend agendapunt: Vraag: Buurtwinkel Okay in Oud-Heverlee (Open VLD) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Patrice Lemaitre, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 
toegevoegd. 

Blijkbaar heeft Colruyt een terrein aangekocht dat grenst aan de Waversebaan en de 
Ruitersweg om daar een Okay buurtwinkel te bouwen. Dat zou geen slechte zaak zijn vooral in 
het licht van het feit dat er bijna geen buurtwinkels meer zijn in de deelgemeente Oud-Heverlee. 

Vragen 

1. Heeft het college van burgemeester en schepenen al vergaderingen/contacten gehad 
met Colruyt hieromtrent? Wat was het resultaat van dit overleg? 

2. Zijn er inderdaad plannen om op deze locatie een buurtwinkel Okay te bouwen? 

3. Kan er een indicatie van timing gegeven worden voor de bouw/opening? 

4. Welke maatregelen heeft men op het oog om de eventuele overlast voor de 
omwonenden te beperken (geluidsoverlast laden/lossen, parkeren, weren bijkomend 
verkeer in de Ruitersweg die nu een rustige straat is) 

Besluit 

Antwoord:  

Schepen Hanna Van Steenkiste je bent zeer goed geïnformeerd. Het project is door de 
kwaliteitskamer bekeken en er is advies in opmaak. De gecoro gaat ook bevraagd worden. Pas 
daarna kan een vergunning aangevraagd worden. Ze zijn daar van op de hoogte. Februari 2023 
zou de Okay ten vroegste kunnen openen. Flankerende maatregelen zijn ook in de 
kwaliteitskamer aan bod gekomen. Laden en lossen gebeurt inpandig. De ontsluiting is enkel 
via de Waversebaan. De parking moet een buurtparking worden die niet wordt afgesloten. Voor 
koelinstallaties zullen maatregelen genomen om overlast te vermijden. Groenschermen en 
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duurzame materialen en waterdoorlaatbaarheid vinden we erg belangrijk. Het gaat verder in de 
onderhandeling bekeken worden.  

Schepen Katrien Timmermans: we willen ook onderhandelen op het voorzien van afhalen of 
afgeven van pakjes. De parking wordt niet afgesloten en ontsluiting enkel via de Waversebaan 
leggen we op.  

Raadslid Francis Van Biesbroeck: voor wat betreft het zwaar verkeer en aanlevering producten: 
is er rekening mee gehouden bij de heraanleg van de Waversebaan? 

Schepen Hanna Van Steenkiste: het is een buurtwinkel en dat zwaar verkeer valt echt goed 
mee. We sturen de plannen van de Waversebaan door aan ontwerpers zodat ze er met de 
inplanting van hun winkel en omgeving rekening mee houden. 

 

Bijkomend agendapunt: Live-streamen van de gemeenteraad (Open VLD) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Patrice Lemaitre, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 
toegevoegd. 

Op de gemeenteraad van 24 juni 2019 en 10 november 2020 heeft onze fractie een voorstel 
gedaan om het nodige te doen om de gemeenteraad live te streamen.  

Daar we nu verplicht zijn digitaal vergaderen is live-streamen nodig om de openbaarheid van de 
vergaderingen te garanderen. Het blijkt nu dat er veel belangstelling is om de gemeenteraad 
digitaal te volgen. 

Het zou goed zijn om dit verder te zetten ook nadat de Coronacrisis gedaan is en er weer fysiek 
zal vergaderd kunnen worden en daartoe nu reeds de nodige maatregelen te treffen. 

Daarom stellen we voor dat de gemeenteraad de opdracht geeft aan het college van 
burgemeester en schepenen om het nodige te doen om de gemeenteraad live te kunnen 
streamen en daarvoor het nodige budget vrij te maken. 

Met 21 niet gestemd (Adinda Claessen, Bart Clerckx, Hanna Van Steenkiste, Katrien 
Timmermans, Jos Rutten, Kris Debruyne, Mattias Bouckaert, Francis Van Biesbroeck, Maggy 
Steeno, Paul Vleminckx, Tom Teck, Patrice Lemaitre, Sarah D'Hertefelt, Mark Binon, Josien 
Van Dyck, Frieda Vandevoorde, Sven Deferme, David Huygens, Diana Bulens, Griet 
Spreuwers, Raphaël Lilet) 

Tussenkomsten 

Schepen Mattias Bouckaert: we zijn daar zeker voor, maar het technische aspect en financiële 
aspect moeten bekeken worden. We komen hier in februari op terug. 

Raadslid Patrice Lemaitre: er moet niet gestemd worden. Ik neem Mattias op zijn woord. 

 

Bijkomend agendapunt: Vraag: Blandenstraat (Open VLD) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Patrice Lemaitre, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 
toegevoegd. 

Het proefproject  met de wegversmallingen voor de Blandenstraat werd stopgezet, waarover we 
ons enkel kunnen verheugen. 

Vragen 

1. Wat zijn nu concreet de plannen voor de Blandenstraat? Hoe zal de aanleg van de 
vernieuwde voetpaden/fietspaden nu gebeuren?  Wat wordt de nieuwe locatie van het 
voetpad? 

2. Wat is de kostprijs geweest van dit proefproject? 

3. Komt er een nieuw proefproject? 

4. Wat is de impact op de timing voor de echte herinrichtingswerken? 

Besluit 
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Antwoord:  

Burgemeester Bart Clerckx: een fietspad aan elke kant van de weg was niet mogelijk in het 
tracé, ook één fietspad en fietssuggestiestrook gaf teveel knelpunten. Daarom werkt Interleuven 
aan de plannen voor twee fietssuggestiestroken. Dat plan willen we aan de commissie ruimte 
tonen eind februari. Er komen twee zebrapaden, of er nog een proefproject komt is niet zeker 
dat zal van de ontwerpen afhangen. We gaan nu echt goed vooruit, we willen starten na het 
bouwverlof dit jaar. Het zebrapad komt dichter bij het kruispunt Dassenstraat.  

 

Bijkomend agendapunt: Onderhoud haagjes langs wegen (Tom Teck) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Tom Teck, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 toegevoegd. 

Om het onderhoud van de haagjes langs de wegen te verminderen is het aangeraden om de 
plantvakken opnieuw vol te planten. 

Met 21 niet gestemd (Adinda Claessen, Bart Clerckx, Hanna Van Steenkiste, Katrien 
Timmermans, Jos Rutten, Kris Debruyne, Mattias Bouckaert, Francis Van Biesbroeck, Maggy 
Steeno, Paul Vleminckx, Tom Teck, Patrice Lemaitre, Sarah D'Hertefelt, Mark Binon, Josien 
Van Dyck, Frieda Vandevoorde, Sven Deferme, David Huygens, Diana Bulens, Griet 
Spreuwers, Raphaël Lilet) 

Besluit 

Artikel 1: De gemeenteraad vraagt aan IGO Leuven om de ontbrekende/dode planten in de 
plantvakken terug aan te planten. 

Tussenkomsten 

Schepen Bart Clerckx: we hebben een overleg met IGO om te bekijken welke planten we best 
plaatsen. Het onderhoud van de haagjes is erg kostelijk en dus willen we alternatieven bekijken. 
Dit wordt vervolgd.  

Raadslid Tom Teck: is het een optie een smalle grasmaaier te gebruiken? 

Burgemeester Bart Clerckx: dat hebben we nog niet onderzocht, we kijken ook naar 
alternatieven voor de aanplant in de plaats van de haagjes.  

Er wordt niet gestemd over dit punt 

 

Bijkomend agendapunt: Vraag: ANPR Camera’s Ronde 2 (Tom Teck) 

Feiten en context 

In toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur wordt dit punt op vraag van 
gemeenteraadslid Tom Teck, aan de gemeenteraadsagenda van 26 januari 2021 toegevoegd. 

In 2018 heeft de politiezone VODI verschillende ANPR camera’s laten plaatsen. Op het 
grondgebied van Oud-Heverlee werd slechts één camera geplaatst. Er werd op de politieraad 
uitgelegd dat er een tweede ronde gepland werd in de komende jaren. Er zou een verdere 
verdichting komen van het netwerk alsook camera’s in samenwerking met de buurgemeente. 

Vragen 
Wat is de stand van zaken hieromtrent? 
Wanneer zullen er in Oud-Heverlee extra ANPR camera’s geplaatst worden? 

Besluit 

Antwoord:  

Burgemeester Bart Clerckx: ik heb nagevraagd bij korpschef en er is geen budget voorzien en 
ook geen reden want de inbraken blijven dalen ook tegenover vorig jaar. Op de 
Naamsesteenweg gaat Leuven er wel plaatsen. Het politiecollege moet de beslissing nemen. 
Als er geen eensgezindheid is dan kan een gemeente meer doteren voor een camera op haar 
gebied. De flitscamera's op ons grondgebied zijn uitgerust voor het plaatsen van een ANPR 
camera. 

Raadslid Raphaël Lilet: is de camera op de Expressweg actief? Burgemeester Bart Clerckx: ja 
en die aan het verlengde van de Neerijsebaan in Huldenberg ook. 



26 januari 2021 

Raadslid Raphaël Lilet: door corona zijn er meer mensen thuis, dus daarom zijn er misschien 
ook minder inbraken.  

 

Hoogdringend 

Infrastructuur 

Hoogdringend agendapunt: Gunning evenementenbureau vaccinatiecentrum de 
Roosenberg - kennisgeving 

Juridische gronden 

Decreet Lokaal Bestuur, meer bepaald artikel 269 

De gemeenteraad kan zonder de nodige kredieten over de uitgaven beslissen die door 
dwingende en onvoorziene omstandigheden vereist zijn, op voorwaarde dat hij daarvoor een 
met redenen omkleed besluit neemt. 
In dezelfde omstandigheden en als het geringste uitstel onbetwistbare schade zou veroorzaken, 
kan het college van burgemeester en schepenen op eigen verantwoordelijkheid over de 
uitgaven beslissen. Het college van burgemeester en schepenen brengt de gemeenteraad 
daarvan onmiddellijk op de hoogte. 
De bevoegdheid om over de uitgaven te beslissen, houdt ook de bevoegdheid in tot het 
vaststellen van de voorwaarden van overheidsopdrachten, het vaststellen van de 
plaatsingsprocedure, het voeren van de plaatsingsprocedure, de gunning en de uitvoering van 
de overheidsopdrachten. 
In de gevallen, vermeld in het eerste en het tweede lid, worden de financiële gevolgen 
opgenomen in de eerstvolgende aanpassing van het meerjarenplan. 

Feiten en context 

De ELZ duidde de gemeente Oud-Heverlee aan als penvoerende overheid infrastructuur voor 
het vaccinatiecentrum de Roosenberg. 

Er werd een offerteaanvraag uitgestuurd aan 6 evenementenbureaus om hun beste aanbod 
voor de inrichting en uitbating met niet-medisch personeel van het vaccinatiecentrum te 
vragen.  

Argumentatie 

Het college besloot met toepassing van artikel 269 van het Decreet Lokaal Bestuur over te gaan 
tot de gunning. Deze beslissing wordt aan de gemeenteraad ter kennis gebracht. 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Artikel 1: De gemeenteraad neemt kennis van onderstaand besluit van het college van 
burgemeester en schepenen van 23 januari 2021 betreffende de gunning evenementenbureau 
vaccinatiecentrum de Roosenberg: 

  

  

Decreet Lokaal Bestuur, meer bepaald  Artikel 269 

De gemeenteraad kan zonder de nodige kredieten over de uitgaven beslissen die door 
dwingende en onvoorziene omstandigheden vereist zijn, op voorwaarde dat hij daarvoor een 
met redenen omkleed besluit neemt. 
In dezelfde omstandigheden en als het geringste uitstel onbetwistbare schade zou 
veroorzaken, kan het college van burgemeester en schepenen op eigen verantwoordelijkheid 
over de uitgaven beslissen. Het college van burgemeester en schepenen brengt de 
gemeenteraad daarvan onmiddellijk op de hoogte. 
De bevoegdheid om over de uitgaven te beslissen, houdt ook de bevoegdheid in tot het 
vaststellen van de voorwaarden van overheidsopdrachten, het vaststellen van de 
plaatsingsprocedure, het voeren van de plaatsingsprocedure, de gunning en de uitvoering van 
de overheidsopdrachten. 
In de gevallen, vermeld in het eerste en het tweede lid, worden de financiële gevolgen 
opgenomen in de eerstvolgende aanpassing van het meerjarenplan. 

Mail van de Eerstelijnszone van 20 januari 2021 waarbij bevestigd wordt dat de gemeente 
Oud-Heverlee wordt aangeduid als penvoerende overheid infrastructuur. 
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Nieuwsbrief Zorg en Gezondheid van 15 januari 2021 

Opzetten vaccinatiecentra: afspraken in het kader van overheidsopdrachten 

Lokale besturen kunnen voor het opzetten van vaccinatiecentra gebruik maken van bestaande 
raamcontracten, maar ook van de onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking (artikel 42 van de wet inzake overheidsopdrachten 17 juni 2016). 
De verspreiding van het virus en de volksgezondheid, en de noodzaak om op zeer korte 
termijn vaccinatiecentra op te zetten zijn daarvoor gerechtvaardigde gronden. 

Lokale besturen nemen daarvoor bij voorkeur contact op met meerdere potentiële 
dienstverleners. In concrete gevallen kan de marktsituatie rechtvaardigen om niet eerst 
meerdere ondernemers te raadplegen, namelijk indien slechts 1 onderneming de opdracht 
binnen de door de dwingende spoed veroorzaakte technische beperkingen en termijnen kan 
uitvoeren. 

Antwoord op vraag gesteld tijdens webinar van 21 januari 2021 waaruit blijkt dat de 
gemeente de gunning doet gezien de gemeente als penvoerende overheid infrastructuur ook 
het budget krijgt van Vlaanderen. 

Slides webinar 21 januari 2021 waaruit blijkt dat de penvoerende overheid verantwoordelijk is 
voor de infrastructuur en voor het voorzien van niet-medisch personeel. 

Bericht van het Vlaams crisiscentrum van 22 januari 2021: 

De subsidie voor deze tweede, logistieke component, is vandaag vastgelegd door de Vlaamse 
regering. Lokale besturen krijgen daarbij financiering voor kosten die aangegaan worden voor 
onder andere de huurprijs, energie- en poetskosten, vervoer voor minder mobiele personen of 
kosten voor niet-medisch personeel. 
  
Dit bedrag is vastgelegd op basis van het totaal aantal inwoners dat het vaccinatiecentrum 
bedient. Het maandelijkse bedrag dat een penhoudende gemeente op die manier ontvangt is 
gelijk aan het forfaitair bedrag van 1,533 euro vermenigvuldigd met het totaal aantal inwoners 
van de gemeenten die door het vaccinatiecentrum worden bediend. 
  
Daarnaast wordt nog een eenmalige forfait toegekend voor de opbouw en inrichting van een 
vaccinatiecentrum: 15.000 euro voor een vaccinatiecentrum dat samen met een ander 
vaccinatiecentrum een eerstelijnszone (ELZ) bedient en 30.000 euro voor een 
vaccinatiecentrum dat heel de eerstelijnszone bedient. Als een vaccinatiecentrum meerdere 
eerstelijnszones bedient, dan wordt het bedrag van 30.000 euro verhoudingsgewijs 
aangepast.  

Feiten en context 

De ELZ duidde de gemeente Oud-Heverlee aan als penvoerende overheid infrastructuur voor 
het vaccinatiecentrum de Roosenberg. 

Er werd een offerteaanvraag uitgestuurd aan 6 evenementenbureaus om hun beste aanbod 
voor de inrichting en uitbating met niet-medisch personeel van het vaccinatiecentrum te 
vragen. 

1 Sportizon Radiatorenstraat 23 1800 Vilvoorde 

          

2 
Serendipity 
BVBA/preventiescherm Bannerlaan 54-1 2280 Grobbendonk 

          

3 Zippolla evenementenbureau Werchtersesteenweg 108 3150 Haacht 

          

4 Ecolog international In der Steele 14 40599 Dusseldorf 

          

5 Castabo Steenweg 3 3540 Berbroek 

          

6 Plugnplay Mechelsesteenweg 9 2840 Rumst 



26 januari 2021 

Vijf bureaus dienden een offerte in. Met twee bureaus werd verder onderhandeld.  

5 firma’s hebben een offerte ingediend: 

Nr. Naam Adres Postcode Woonplaats 

  

  

            

            

1 Sportizon (Golazo) Radiatorenstraat 23 1800 Vilvoorde   

            

2 
Serendipity 
BVBA/preventiescherm Bannerlaan 54-1 2280 Grobbendonk 

  

            

3 Zippolla evenementenbureau Werchtersesteenweg 108 3150 Haacht   

            

            

4 Castabo Steenweg 3 3540 Berbroek   

            

5 Plugnplay Mechelsesteenweg 9 2840 Rumst   

            

            

Volgende offertes worden door het bestuur nietig verklaard: 

            

Nr. Naam Motivering   

            

            

    

Er wordt geen duidelijke prijs gegeven voor 
signalisatie/bewegwijzering, er ontbreken prijzen voor een 
aantal items mbt medisch materiaal (oa. CO2meter), de 
prijs voor beveiliging ontbreek, prijs voor kantoormateriaal 
ontbreekt, herkenbaarheidsmateriaal personeel ontbreekt. 

  

  
Serendipity 
BVBA/preventiescherm 

Hierdoor is het moeilijk om de prijzen te vergelijken met de 

andere inschrijvers. 

  

  

2       

        

        

            

    

Er wordt enkel een totaalprijs gegeven zonder detaillering. 
Er is geen prijsopgave voor signalisatie, voor personeel, 
voor ict, kantoormateriaal,… 

De offerte is opgebouwd op een manier dat ze niet 
vergelijkbaar is met de andere inschrijvers. 

  

  

  

3 
Zippolla 
evenementenbureau 
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Hierdoor is het niet mogelijk om de prijs te vergelijken met 
de 

  

    andere inschrijvers   

            

    

Het plan voor de inrichting van het vaccinatiecentrum 
houdt geen rekening met de feitelijke situatie van de 
infrastructuur van de Roosenberg. Het is niet duidelijk hoe 
het plan moet ingepast worden in de zaal, ook de 
looplijnen zijn onduidelijk. Het is daarom onmogelijk om te 
oordelen of de offerte voor de inrichting van de 
infrastructuur en omgeving op maat van de beschikbare 
ruimtes is. Castabo geeft geen prijs voor kantoormateriaal 
en fietsenrekken. 

  

4 Castabo 
De offerte kan niet vergeleken worden met de andere 
inschrijvers. 

  

        

            

            

            

   

De volgende offertes worden door het bestuur als  regelmatig beschouwd omdat eventuele 
onregelmatigheden niet substantieel zijn:  

Nr. Naam Motivering 

  

  

        

1 Sportizon (Galazo) 

    

/ 

  

      

        

        

5 Plugnplay /   

        

        

 
Op vrijdag 22 januari 2021 werd aan beide aanbieders een best and final offer gevraagd aan 
de hand van een gelimiteerde lijst van posten. Ze dienden beiden hun beste prijs in tegen de 
opgelegde deadline van 14 uur. Sportizon/Golazo gaven twee varianten op van schermen, voor 
de vergelijking wordt rekening gehouden met de goedkoopste versie. De duurdere schermen 
voldoen aan medische voorwaarden die niet opgelegd worden in de beschikbare richtlijnen en 
draaiboeken. 

Vergelijking van de offertes op basis van prijs infrastructuur + niet-medisch personeel 
voor een periode van 9 maanden 

Enig gunningscriterium: Prijs 

  

Nr. Naam Prijs   
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1 Sportizon   621.604 EUR     

              

5 Plugnplay   710.609 EUR     

            
 

Argumentatie 

Uit het verslag van nazicht blijkt dat de firma Sportizon (Galazo) de best prijs biedt. Daarom 
wordt voorgesteld om te gunnen aan Sportizon.  

Uit het bericht van de Vlaamse Regering van 22 januari 2021 en de bijlage bij het bericht (zie 
bijlage) blijkt dat de gemeente een subsidie krijgt van 155.400 EUR in februari en dan vanaf 
april per 2 maanden 140.400 EUR. Dat betekent dat er voor 9 maanden een totaalbudget van 
646.00 EUR ter beschikking zal worden gesteld.  

Artikel 1: het college van burgemeester en schepenen beroept zich op de hoogdringendheid 
van artikel 269 van het Decreet Lokaal Bestuur en voert aan dat het geringste uitstel bij het 
aanstellen van een evenementenbureau voor het organiseren van het vaccinatiecentrum de 
Roosenberg tot onherroepbare schade zou leiden gelet op de gezondheidscrisis die er door het 
coronavirus heeft. 

Artikel 2: het college van burgemeester en schepenen keurt het gunningsverslag tot aanstelling 
van een evenementenbureau voor de infrastructuur en niet-medisch personeel voor het 
vaccinatiecentrum de Roosenberg goed. De opdracht wordt gegund aan de firma Sportizon 
(Galazo) tegen een prijs van 621.604 EUR incl. BTW voor 9 maanden infrastructuur en niet-
medisch personeel. Het niet-medisch personeel wordt enkel ingehuurd à rato van de benodigde 
personeelsbezetting in functie van het aantal vaccins dat gegeven kan worden en in functie van 
het aantal vrijwilligers dat kan ingeschakeld worden. 

Artikel 3: het college van burgemeester en schepenen stelt de gemeenteraad onmiddellijk na 
het nemen van deze beslissing in kennis hiervan. 

Tussenkomsten 

Raadslid Maggy Steeno: gaan de andere gemeenten tussenkomen wanneer jullie gaan tekort 
hebben? 

Burgemeester Bart Clerckx: ja, de andere gemeenten komen tussen als we tekort hebben, 
maar we gaan normaal gezien niet tekort hebben. We willen binnen het budget blijven. Er zijn al 
veel vrijwilligers, als we een paar weken draaien kunnen we overschakelen naar meer 
vrijwilligers. 

Raadslid Maggy Steeno: in de gunning zit ook personeel? 

Burgemeester Bart Clerckx: ja dat klopt dat is het bedrag van de full option: dat we dus al het 
personeel inhuren, geen vrijwilligers. Ook parkingwachters zitten daar in, we gaan die niet altijd 
inschakelen. De details van de prijsopgave zitten in de bijlage. 

Schepen Mattias Bouckaert: er komt 1 centrale website met al de informatie. 

Burgemeester Bart Clerckx: het zorgt nu voor een mooie samenwerking, de vier 
noodplanambtenaren gaan in beurtrol werken, de vier communicatieambtenaren werken 
samen. Onze mensen op het gemeentehuis hebben van de arbeiders tot en met de 
deskundigen hard hun best gedaan, het gaat mooi worden en we willen dat onze inwoners fier 
zullen zijn. Als de horeca in het zoet water mag opengaan, dan kan daar ook een mooie bonus 
voor hun uit komen. 

Raadslid Patrice Lemaitre: we hopen dat het ook goed loopt. Het medisch personeel wordt door 
Vlaanderen betaald? 

Burgemeester Bart Clerckx: er zijn drie enveloppes, infra, vaccineren (verpleegsters, arts, 
pharmacie) en populatiemanager (in het oog houden dat het tempo van vaccineren hoog blijft 
en de doelgroepen in de gaten houden). Onze enveloppe is puur voor het infrastructurele en 
niet-medisch personeel. 

 

Besloten 

Extra 
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Bijkomende punten gemeenteraad 

Bijkomend agendapunt 397.2: - Personeel decretale graad - Ontslag adjunct algemeen 
directeur (CD&V Paul Vleminckx) 

Besluit 

Artikel 1: De gemeenteraad besluit XXX, adjunct algemeen directeur en afdelingshoofd welzijn 
en burgerzaken, XXX, op haar verzoek, ontslag te verlenen als adjunct algemeen directeur met 
ingang van 1 februari 2021. 

 

 

 

 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 22u20 

 

Namens de gemeenteraad 

 

 

 

 

Marijke Pertz 

algemeen directeur 

Adinda Claessen 

voorzitter van de gemeenteraad 

 


